


ពូជនៃវិញ្ញាណផ្សេង

 ខ្ញុំបានជ្រើសអត្ថបទខ្លីមួយឬអំនានខ្លី សម្រាប់យប់នេះ ជាព្រះហឫទ័យរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ ដែលប្រទានអោយយើង នូវបរិបទនេះគឺនៅគម្ពីរម៉ាថាយ១៣: ២៤ ដល់ ៣០។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំក៏ចង់អានពីខ្សែដល់៤០គឺ តែមួយភ្លែត ប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនៅ ម៉ាថាយជំពូក១៣ ចាប់ផ្តើមពីខ្សែ២៤នៃជំពូក១៣ ហើយចាប់ផ្តើម ពីខ្សែ២៤ នៃជំពូក ១៣ក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ។ សូមស្តាប់អោយច្បាស់ពីព្រះបន្ទូល ដែលនឹងអាន។ ពាក្យ របស់ខ្ញុំនឹងមិនមានផលតែព្រះបន្ទូលទ្រង់មិនដែលឥតការ នៅឡើយ។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ដោយពាក្យប្រៀបប្រដូចៗទៀតថា នគរ ស្ថានសួគ៌ប្រៀបដូចជាថៅកែម្នាក់ ដែលព្រួសពូជល្អនៅស្រែខ្លះ:

ប៉ុន្តែកាលមនុស្សទាំងអស់កំពុងតែដេកលក់ នោះសត្រូវរបស់ថៅកែ នោះ ក៏មកព្រួសស្រែដែរនៅក្នុងស្រូវសាលីដែរ រួចចេញបាត់ទៅ។

លុះពន្លកឡើង ហើយស្រូវចេញ នោះស្រែដែក៏លេចចេញមក ឲ្យ ស្គាល់ដែរ។

ពួកបាវរបស់ថៅកែនោះ គេមកជំរាបថា លោកម្ចាស់ តើលោក មិនបានព្រួសពូជល្អ នៅស្រែរបស់លោកទេឬអី?

ដូច្នោះ តើស្រែដែនេះកើតពីណាមក គាត់ក៏ឆ្លើយថា នោះគឺជាខ្លាំង សត្រូវហើយ ដែលបានធ្វើការនោះ រួចពួកបាវសួរថា ដូច្នោះ តើលោកចង់ ឲ្យយើងខ្ញុំទៅដកចេញឬទេ?

គាត់ឆ្លើយថា កុំ ក្រែងកាលណាដកស្រែដែរចេញ នោះស្រូវសាលីក៏ រលើងទៅដែរ ទុកឲ្យវាដុះជាមួយគ្នា។

ដរាបដល់ពេលច្រូតចុះ: ចាំដល់រដូវចំរូត នោះអញនឹងប្រាប់ពួក ចំរូតថា ចូរច្រូតស្រែដែរសិន ហើយចងជាកណ្តាប់ ទុកសម្រាប់ដុត: ឯ ស្រូវសាលី ឲ្យប្រមូលដាក់ក្នុងជង្រុកអញវិញ។

2 តើអ្នកសម្គាល់ត្រង់ “ចូរច្រូតស្រងៃសិន ហើយចងជាកណ្តាប់”? ឥឡូវ ពេលខ្ញុំអានត្រង់នេះ មានអ្វីមួយចម្លែកកើតឡើងចំពោះខ្ញុំ ពេលដែលខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅកំពូលភ្នំកាតាលីណា(Catalina) នៅយប់មួយដើម្បីអធិស្ឋាន។ ហើយខ្ញុំគិត តើខ្ញុំអាចប្រមូលព្រះបន្ទូល សម្រាប់ប្រើត្រង់ចំនុចនេះ នៅកន្លែងណា ព្រួសខ្ញុំចង់និយាយអធិប្បាយនៅយប់នេះ?

3 ហើយខ្ញុំចេញទៅនិងរកឃើញពាក្យថា *វិញ្ញាណផ្សេង* ដូច្នោះខ្ញុំយកវចនានុក្រមមកនិងបើករកមើលថាពាក្យ *វិញ្ញាណផ្សេង* មានន័យយ៉ាងណា។ ហើយវាមានន័យថា “ការព្រួសការមិនចុះសម្រុង” ឬ—ឬ “អ្វីមួយដែលខុសគ្នា” ដូចនៅក្នុងវចនានុក្រម វែបស្ទីនិយាយថា “ភាពមិនចុះសម្រុងចំពោះអ្វីដែលខុសគ្នា” ឬ “ភាពផ្ទុយគ្នាពីអ្វីដែលមានមកហើយ។” ដូច្នោះខ្ញុំគិត អត្ថបទនៅយប់នេះ ខ្ញុំគួរតែហៅថា: *គ្រាប់ពូជផ្សេង*។ ហើយក៏ជឿជាក់ថាព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានពរ ព្រះបន្ទូលទ្រង់នាពេលឥឡូវពេល ដែលយើងចូលទៅក្នុងនោះ។

4 ហើយយើងដឹងថាទ្រង់នឹងបកស្រាយ ក្នុងខណ្ឌ៦និង—រហូតដល់៤៣ តើគ្រាប់ពូជនេះធំ ពេញវ័យបែបណា។ ហើយកាលយើងអានចំពោះហើយ ចូរឱ្យអានពីខណ្ឌ៦ ដល់ខណ្ឌ៣។

នោះទ្រង់ក៏ឲ្យហ្វូងមនុស្សទៅវិញ រួចយាងចូលទៅក្នុងផ្ទះ: ឯពួកសិស្សមកទូលទ្រង់ថា សូមអធិប្បាយឲ្យយើងខ្ញុំយល់ន័យពាក្យប្រៀបពីស្មៅស្រងៃនៅស្រែផង។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលឆ្លើយថា អ្នកដែលព្រួសពូជល្អ នោះគឺជាគូនមនុស្ស ចំណែកស្រែ នោះគឺជាគូលោកីយ៍ ឯពូជល្អ គឺអស់ទាំងមនុស្សរបស់នគរស្ថានសួគ៌ ហើយស្រងៃ គឺជាអស់ទាំងមនុស្សរបស់អាកំណាចវិញ

ខ្មាំងសត្រូវដែលប្តូរព្រួសស្រងៃនោះ គឺជាអារក្ស ចំរូត គឺជាបំផុតកល្ប ហើយពួកច្រូតនោះ គឺជាពួកទេវតា ។

ដូច្នោះ ដែលគេច្រូតស្រងៃដុតបន្ទុសក្នុងភ្លើងយ៉ាងណា នោះដល់បំផុតកល្បក៏នឹងបានដូច្នោះដែរ ។

គឺកូនមនុស្សនឹងចាត់ពួកទេវតា ទៅច្រូតយកអស់ទាំងកូន ដែល នាំឲ្យមនុស្សរាតចិត្ត និងពួកអ្នកដែលប្រព្រឹត្តទទឹងច្បាប់ ពីនគរចេញ

ហើយនឹងបោះគេចោលទៅក្នុងគុកភ្លើង នៅទីនោះគេនឹងយំ ហើយ សង្ឃឹតធ្មេញ។

គ្រានោះ ពួកសុចរិតនឹងភ្លឺដូចជាថ្ងៃ នៅក្នុងនគររបស់ព្រះវរបិតានៃគេ អ្នកណាដែលមានត្រចៀក...សំរាប់ស្តាប់ ឲ្យស្តាប់ចុះ។

5 ព្រះយេស៊ូវបានផ្តល់ឲ្យការបកស្រាយពាក្យប្រស្នាដោយទ្រង់ផ្ទាល់ ដូច្នោះ យើងអាចដឹងថាពាក្យប្រស្នាមានន័យយ៉ាងណា។ ហើយឥឡូវ កាលយើងកំពុងតែ ចូល ទៅក្នុងរឿងនេះ ពីការព្រួសគ្រាប់ពូជនិង—និងការច្រូតកាត់ ឥឡូវទ្រង់បាន បកស្រាយវាហើយ។ ហើយខ្ញុំជឿថាព្រះយេស៊ូវទ្រង់ក៏កំពុងតែមានបន្ទូល នៅ សម័យរបស់ទ្រង់ដែរ ប៉ុន្តែវាមានន័យពីចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោកវិញ ឬចុង បញ្ចប់ សម័យកាលដែលជាសម័យនេះ។ ហើយខ្ញុំជឿថាអត្ថបទបន្តិចនាយប់នេះគឺជា ភាពសម រម្យមួយ សម្រាប់វេលាដែលយើងកំពុងរស់នៅព្រួសព្រះយេស៊ូវ មាន បន្ទូលដោយ សម្គាល់ត្រង់នេះថា “ការប្រមូលនឹងជាទីបញ្ចប់នៃ ពិភពលោក” ដែលនោះ គឺជា ចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោកយ៉ាងណា។ ការប្រមូលស្រូវសាលី និងការប្រមូលស្រងៃ និងការដុតវាចោលនិងការប្រមូលស្រូវសាលី ចូលក្នុងនគរ ទ្រង់។ ខ្ញុំជឿថាវា មានន័យរបៀបនេះ។

6 ហើយខគម្ពីរផ្សេងទៀត នាំខ្ញុំអោយជឿតាមរបៀបនេះ ខ្ញុំបានសរសេរនៅចំនុច នេះគឺម៉ាថាយ២៤:២៤ ដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពី—គ្រាប់ពូជ គ្រាប់ពូជផ្សេង។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ទាំងពីរមានភាពដូចគ្នាណាស់ ដែលអាចនឹងបន្តិការ ជ្រើសរើស បើសិនជាអាច។ វាស្ទើរតែដូចគ្នាទាំងស្រុង។

7 កន្លែងផ្សេងទៀតនៅក្នុងបទគម្ពីរដែលបានកត់ទុកគឺថាភ្លៀងបានធ្លាក់លើ ទាំងអ្នកសុចរិត និងអ្នកទុច្ចរិត។

8 ខ្ញុំចាំបានពីបទពិសោធន៍លើកដំបូងរបស់ខ្ញុំ ដែលបានចូលមកក្នុងចំណោម មនុស្សពេនទីកុស្ត។ ពេលនោះ ខ្ញុំនៅមីសាវ៉ាកា (Mishawaka) រដ្ឋអិនឌៀ អាយ ណា។ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងសន្និបាតធំមួយ សាលប្រហែលនេះ ដែលជាកន្លែង ពួក អ្នកខាងត្បូង និងខាងជើងមកជុំគ្នា។ ដោយសារតែជំនាន់ពួកគេ មានការ

បែងចែក ទើបគេប្រជុំគ្នានៅទីនោះ។ ពួកគេជាគណៈបងប្អូនពោធិ៍កុស្តធំពីរ។ ខ្ញុំមិនធ្លាប់ឮអំពីពួកគេឬជួបពួកគេពីមុនមកឡើយ។ ជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំបានឮការនិយាយភាសាដទៃ។ ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃសន្និបាត...ខ្ញុំមិនមែនជាសមាជិកនៃចំណោមពួកគេឡើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ជាអ្នកដឹកនាំបាបទិស្តវ័យក្មេងម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ ខ្ញុំត្រលប់ទៅនៅខាងក្រោយ។ ហើយខ្ញុំចងចាំថាជាលើកដំបូងដែលបានឮម្នាក់និយាយភាសាដទៃ ខ្ញុំមិនទាំងដឹងផងថាជាអ្វី—នោះជាអ្វី។ ហើយមនុស្សពីរនាក់ ជាអ្នកចំបងនៅពីមុខ មានម្នាក់និយាយភាសាដទៃ និងម្នាក់ទៀត ជាអ្នកបកប្រែនូវអ្វីដែលមនុស្សនោះនិយាយ។ ល្អ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមរៀនព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំយ៉ាងសង្វាតតាមតែអាចធ្វើបាន ហេតុនេះខ្ញុំក៏រកឃើញថា នោះជាព្រះបន្ទូល។ នោះជាអ្វីដែលស្របតាមព្រះបន្ទូលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចសម្តែងឡើង។

9 ហើយប្រហែលមួយថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ...នៅយប់នោះចិត្តរបស់ខ្ញុំ មានការរសាប់រសល់ណាស់។ ខ្ញុំដេកក្នុងចំការពោត។ ខ្ញុំមិនមានលុយគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់មាន—មាន—មាន ត្រែដេកទេ ដូច្នេះខ្ញុំធ្វើអញ្ចឹងដើម្បីទុកលុយត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយខ្ញុំ មានគ្រាប់ សណ្តែកដូណាត់សម្រាប់បរិភោគ វាទុកមកពីថ្ងៃហើយ និងមាននំប៉័ង នោះជា អាហារពេលព្រឹករបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំត្រូវបានពួកគេស្វាគមន៍ អោយបរិភោគជាមួយប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានលុយដើម្បីដាក់ចូលឡើយ។ នៅសម័យពួកគេនោះ វាជាវេលាដែលមានសម្ពាធន្នាំ ១៩៣៣ ដូច្នេះ វាជា—វាជាការប្រព្រឹត្តទៅលំបាកណាស់។ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថា “ល្អ ខ្ញុំនឹង...ខ្ញុំមិនចង់បរិភោគជាមួយពួកគេឡើយ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំចង់ស្គាល់អ្វីដែលពួកគេមាន។ ពួកគេមានអ្វីដែលខ្ញុំមិនមាន។”

10 ដូច្នេះនៅព្រឹកនោះខ្ញុំ...ពួកគេស្នើខ្ញុំ “រាល់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អទាំងអស់មកលើឆាក ហើយអោយប្រាប់ពីអត្តសញ្ញាណផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកថាអ្នកជានរណា អ្នកមកពីណា។”

11 ល្អ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយ “វិល្លៀម ប្រានហាំ ជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ មកពី ដេហ្វីសានវីល” រួចអង្គុយចុះវិញ។ ល្អ ហើយនៅពេលនោះខ្ញុំជាអ្នកដឹកនាំក្មេងជាងគេនៅលើឆាក។ ថ្ងៃបន្ទាប់ពួកគេហៅខ្ញុំឲ្យទៅលើឆាករួចនិយាយ។ ហើយបន្ទាប់ពីខ្ញុំនិយាយជាហេតុដែលយើងមានពេលវេលាអស្ចារ្យមួយ ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមជួបមនុស្សផ្សេងៗ ដែលអញ្ជើញខ្ញុំឲ្យទៅក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ...

12 បន្ទាប់ពីនោះ ហេតុអ្វី ខ្ញុំគិត “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចទៅកន្លែងដែលមនុស្ស សំខាន់ ពីរនាក់ ដែលបាននិយាយភាសាដទៃនិងបានបកប្រែ!” នោះជាអ្វីដែលបញ្ឆោតក្នុង ចិត្តរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់បានខ្លាំងណាស់។ ល្អដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីដំបូងមក ថា វាជាអំណោយទានបន្តិចដែលអ្នកបញ្ឆោត។ អ្នកដឹងទេថាអំណោយទាននិងការ ត្រាស់ហោមិទមានការប្រែចិត្ត អ្នកមានវាក្នុងជីវិត ឃើញទេអ្នកកើតមកជាមួយ ពួកវា បើនោះជាអំណោយទានរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ដូច្នេះខ្ញុំតែង តាំងពីភាពជា ក្មេងតូចមក វាតែងកើតមានចំពោះខ្ញុំ អ្នកដែលស្គាល់ខ្ញុំមួយជីវិត គេនឹងដឹងថា នោះជាសេចក្តីពិត។ ល្អបើខ្ញុំគិតថា...ខ្ញុំមិនដឹងនោះជាអ្វី ហៅថាជានិមិត្ត ខ្ញុំពិត ជាមិនដឹងថា វាជាអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិត “បើគួរឱ្យខ្ញុំនិយាយជាមួយពួកគេ!” ល្អ ហើយ វិញ្ញាណដែលនៅក្នុងអគារធ្លាក់ដូចជាវិញ្ញាណរបស់ព្រះដែរ។

13 ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែនិយាយទៅកាន់ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយខ្ញុំសួរ សំនួរ ខ្លះជាមួយគាត់ ហើយគាត់នោះជាគ្រីស្ទានឥតបន្តិ។ គ្មានមន្ទិលសង្ស័យពីរឿង នោះឡើយ មនុស្សម្នាក់នោះជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ។ ហើយមនុស្ស បន្ទាប់ ពេលខ្ញុំ និយាយជាមួយគាត់ចង់ដឹងថាតើខ្ញុំជួបមនុស្សកំពុតឬទេ នោះជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ។ បុរសម្នាក់នោះជាការពិតគឺ...ប្រពន្ធរបស់គាត់ជាស្ត្រីមានក្បាលសក់ពណ៌ ទង់ដែងហើយគាត់មានកូនជាមួយ...មានកូនពីរនាក់ ជាមួយស្ត្រីមាន ក្បាលសក់ ពណ៌ខ្មៅ។ ហើយខ្ញុំគិត “ល្អឥឡូវយ៉ាងម៉េច? នេះគឺវាហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអ្វីទាំងអស់ លាយ ចូលគ្នា។ ខ្ញុំជាមនុស្សតាមគោលការណ៍ ត្រូវតែ ជាព្រះបន្ទូល បើមិនដូច្នោះ នោះនឹងមិនត្រឹមត្រូវឡើយ។ ហើយទីនេះ មានវិញ្ញាណ ចេញមួយជួរហើយ តាមអ្វី ដែលខ្ញុំដឹងមានម្នាក់ពិត ហើយមានអ្នកដទៃទៀតមិនល្អទាល់តែសោះ ហើយ វិញ្ញាណបានធ្លាក់មកលើ ពួកគេទាំងពីរ។ ឥឡូវតើវាអាច ជាយ៉ាងដូច្នោះម្តេច បាន?” ខ្ញុំ វាធ្វើអោយខ្ញុំឆ្ងល់។

14 ពីរឆ្នាំក្រោយមកខ្ញុំបានអធិស្ឋាននៅក្នុងល្អាងមួយដែលកន្លែងខ្ញុំចង់ទៅហើយ អធិស្ឋាន។ មានភាពស្រអាប់នៅក្នុងល្អាង ហើយរសៀលមួយពេលខ្ញុំចេញមក ក្រៅ ខ្ញុំបានដាក់ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំនៅលើគល់ឈើ ហើយខ្យល់បានបក់វាឱ្យបើក ចំកណ្តុរហេព្រើរ ជំពូកទី៦។ ដែលបាននិយាយថា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ តើនឹងជា យ៉ាងណាបើយើងឃ្លាតចេញពីសេចក្តីពិត ហើយប្រែជាថ្មីដោយការប្រែ ចិត្តគឺមិន មានយញ្ញបូជាលោះបាបទៀតឡើយ ហើយជារបៀបដែលបន្លា និងដើម បន្លា

ចូលមកជិតការបដិសេធដែលចុងបញ្ចប់របស់វាត្រូវបានដុតប៉ុន្តែភ្លៀង បានធ្លាក់
 មកលើផែនដីជាច្រើនសារដើម្បីស្រោចស្រព ដើម្បីគ្របដណ្តប់ផែនដី ប៉ុន្តែបន្ទា
 និងដើមបន្ទានឹងត្រូវបានបដិសេធប៉ុន្តែស្រូវសាលីត្រូវបានប្រមូលទុក។ ហើយខ្ញុំ
 គិត “ល្អគ្រាន់តែខ្យល់បក់មកបើកចំប៉ុណ្ណោះ។” ល្អឥឡូវខ្ញុំដាក់ព្រះគម្ពីរចុះម្តង
 ទៀត។ហើយ ខ្ញុំគិត “ល្អឥឡូវខ្ញុំគ្រាន់តែ...” ហើយមានខ្យល់ បក់មកឲ្យវារបើក
 ឡើងទៀត។វាបានកើតឡើងបីដង។ហើយខ្ញុំគិត “ហេហេ នេះចម្លែកណាស់។”

15 ហើយបន្ទាប់មកពេលខ្ញុំដើរឡើង ហើយខ្ញុំគិត “ព្រះអម្ចាស់ ហេតុអ្វីបានជា
 ទ្រង់បើកព្រះគម្ពីរឱ្យទូលបង្គំអានរឿងនោះ ទូលបង្គំ...ពេលទូលបង្គំមើលវា ត្រង់ថា
 ‘បន្ទា និងដើមបន្ទានឹងចូលដល់ការបដិសេធចេញ ហើយតើចុងបញ្ចប់របស់វាត្រូវ
 បានដុតចោលឬ?’ ខ្ញុំគិតថា “ហេតុអ្វី តើជាទ្រង់ដែលមានព្រះហឫទ័យបើកឱ្យ
 ទូលបង្គំត្រង់នោះ?” ហើយក៏មើលទាំងអស់...

16 ឥឡូវមាននិម្មិតនេះចូលមកដោយមិនបានទាញដាក់លេខ។ នោះជាព្រះជា
 ម្ចាស់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបានមើលហើយឃើញផែនដីត្រលប់មកនៅពីមុខខ្ញុំ ហើយ
 ខ្ញុំឃើញវាជារាងសំប៉ែត។ មានមនុស្សម្នាក់ស្លៀកពាក់ពណ៌សចេញមកហើយ
 ព្រួសស្រូវសាលី។ ហើយពេលគាត់ចេញទៅដល់ចំនុចកោងនៃផែនដីមានបុរស
 ម្នាក់ទៀតចូលមកមើលទៅគួរឱ្យខ្លាច គាត់ស្លៀកពាក់ពណ៌ខ្មៅ ហើយក៏បាន
 ព្រួស ពូជរុក្ខជាតិចង្រៃលើនោះទៀត។ ពួកគេទាំងពីរមកទាំងអស់គ្នា។ ហើយ
 ពេលពួកគេធ្វើ ពួកគេក៏ស្រែកទឹកទាំងពីរនាក់ ព្រួសត្រូវការភ្លៀង។ ហើយម្នា
 ក់ៗមើលទៅដូចកំពុងអធិស្ឋាន ជាមួយក្បាលខិនបន្តិច “ព្រះអម្ចាស់សូមបញ្ជូន
 ភ្លៀងមក បញ្ជូនភ្លៀងមក”។ ហើយមានពពកមួយយ៉ាងធំចេញមក ហើយភ្លៀង
 ក៏ធ្លាក់មកលើពួកគេទាំងពីរ។ ពេលវាបានកើតឡើង ស្រូវសាលីតូចបានលោត
 ឡើង ហើយ ចាប់ផ្តើមនិយាយ “សូមសសើរព្រះអម្ចាស់! សសើរព្រះអម្ចាស់!”
 ហើយ ស្រងែក៏ដុះឡើងដូចគ្នា ហើយនិយាយ “សូមសសើរព្រះអម្ចាស់! សសើរ
 ព្រះ អម្ចាស់!”

17 ហើយបន្ទាប់មកនិម្មិតនោះក៏ត្រូវបានបកស្រាយ។ ភ្លៀងបានធ្លាក់មកលើទាំង
 មនុស្សសុចរិតនិងមនុស្សទុច្ចរិត។ វិញ្ញាណដូចគ្នា អាចធ្លាក់នៅក្នុងការប្រជុំហើយ
 គ្រប់គ្នាអាចរីករាយបាន.មនុស្សកំពុត គ្រីស្ទាននៅជាមួយគ្នា។ពិតជាត្រូវ ណាស់។

ប៉ុន្តែនោះជាអ្វី? ដោយផ្លូវរបស់ពួកគេនោះពួកគេនឹងត្រូវបានស្គាល់។ ឃើញ? នោះ ជាវិធីតែមួយគត់ ដែលវាអាចត្រូវបានស្គាល់។

18 បន្ទាប់មកអ្នកអាចឃើញ ព្រួសទាំងស្រូវអ្នកព្រៃ ឬស្រូវសាលីព្រៃឬធុញ ញជាតិ ជួនកាលអាចក្លែងខ្លួនថាជាពិត ជាធុញជាតិស្រុក ដូចណាស់ ដែលវានឹងអាចបន្តការជ្រើសរើសបាន។ ខ្ញុំគិតថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យ ពេលកំណត់ ដែលជាអ្វីមួយត្រូវអធិប្បាយ និងនិយាយអំពីរឿងនោះ។

19 កត់សម្គាល់ក្នុងខ១៤១ ទាំងពីរគឺដូចគ្នាខ្លាំងណាស់ ដូចគ្នាណាស់នៅ ថ្ងៃចុងក្រោយរហូតដល់ទ្រង់មិនបានធ្វើ...ទ្រង់មិន អាចអាស្រ័យលើក្រុមជំនុំ ជាក់លាក់ ណាមួយដើម្បី ញែកចេញនោះឡើយ ដោយមានបន្ទូល មេតូឌីស ឬបាបទីស្ទ ឬពេនទីកុស្តដើម្បីញែកពួកគេនោះឡើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទ្រង់ នឹងបញ្ជូនទេវតាទ្រង់ដើម្បីញែកពួកគេចេញ។” ហើយទេវតាកំពុងមកដើម្បីនឹង នាំមកនូវការបំបែកចេញ ការញែកចេញរវាងអ្វីត្រូវនិងខុស។ ហើយគ្មាននរណា ម្នាក់អាចធ្វើបានឡើយ លើកលែងតែទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់ជាអង្គ ដែលអាចនឹងប្រាប់បានថាមួយណាត្រូវនិងមួយណាខុស។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូល ថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនទេវតារបស់ទ្រង់មកនាពេលចុងក្រោយ។ មិនមែនទេវតាដែល នៅទីនេះប៉ុន្តែជាទេវតានៅពេលចុងក្រោយដែលនឹងមកជុំគ្នា។ យើងដឹងហើយថា នេះជាពេលចម្រុតដែលនឹងមក។ ឥឡូវ ទេវតា គឺបកប្រែថាជា “អ្នកនាំសារ។” ហើយយើងឃើញថាមានទេវតាប្រាំពីរនៃក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ហើយឥឡូវ...ទេ តាមរយៈសម័យកាលក្រុមជំនុំ។

20 ចូរកត់សម្គាល់ នរណាដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាជាអ្នកព្រួសពូជ ហើយក៏ប្រាប់ ថាគ្រាប់ពូជនោះជាអ្វី។ ម្នាក់ជាអ្នកព្រួសគឺជាអង្គទ្រង់ជាបុត្រារបស់ព្រះជាអង្គដែល ចេញទៅព្រួសពូជ។ ហើយខ្លាំងសត្រូវក៏មកពីក្រោយទ្រង់ដែលជា មាសាតាំង ហើយវាក៏ព្រួសពូជមួយផ្សេងគឺព្រួសពីក្រោយពូជដែលត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវមិត្តសម្លាញ់ អើយ នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើង តាមរយៈសម័យកាលនីមួយៗតាំងពីពេល យើងមានផែនដីមក។ ជាប្រាកដ។ តាំងពីដើមដំបូងមក វាចាប់ផ្តើមឡើងដូចគ្នា ណាស់។

21 ឥឡូវទ្រង់មានបន្ទូល “ពូជរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។” ព្រះ យេស៊ូវមានបន្ទូល នៅត្រង់ចំណុចមួយច្បាស់ ដែលថា “ព្រះបន្ទូលជាគ្រាប់ពូជ”។

ហើយគ្រប់គ្រាប់ពូជនឹងបញ្ចេញមកតាមប្រភេទរបស់វា។ ហើយឥឡូវ បើគ្រីស្ទាន ជាកូនរបស់ព្រះ ជាកូនរបស់នគរនឹងក្លាយជាគ្រាប់ពូជនៃព្រះជាម្ចាស់ ហើយពួកគេ ត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានសម្តែងចេញតាមសម័យ កាលដែលគេរស់នៅ សម្រាប់ជាគ្រាប់ពូជសេចក្តីសន្យានៃសម័យកាលនោះ។ ព្រះបានប្រទានព្រះបន្ទូលតាំងពីដើមដំបូង ហើយសម័យកាលនីមួយៗ មាន គ្រាប់ពូជរបស់វា ពេលវេលារបស់វា និងសេចក្តីសន្យារបស់វា។

22 ឥឡូវ ពេលណាមក មកត្រង់ទស្សន៍និយ័យភាពនេះ ហើយគាត់ជាគ្រាប់ពូជរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់សម័យកាលនោះ។

23 ពេលម៉ូសេមក គាត់មិនអាចមកព្រមដោយសាររបស់ណាមកបានឡើយ វានឹង មិនដំណើរការទេ ព្រួសគាត់ជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះនៅសម័យនោះ។

24 ដូច្នោះពេលព្រះគ្រីស្ទយាងមកទ្រង់មិនអាចយាងមក ជាមួយសាររបស់ លោក ណាមក ឬ សារលោកម៉ូសេបានឡើយវាជាពេលវេលារបស់ទ្រង់សម្រាប់ស្ត្រីព្រហ្ម ចារីត្រូវមានផ្ទៃពោះហើយបង្កើតជាកូនប្រុស ហើយនឹងក្លាយជាព្រះមេស៊ី។

25 ឥឡូវយើងរស់ក្នុងសម័យកាល លូធី សម័យវេស្ត (សម័យ មេតូឌីស) តាមរយៈសម័យនីមួយៗ ហើយដល់សម័យពេទីកុស្ត ហើយសម័យកាលនី មួយៗបានប្រទាននូវ សេចក្តីសន្យានៃព្រះបន្ទូល។ ហើយមនុស្សនៅសម័យនោះ នឹងសម្តែងឱ្យឃើញព្រះបន្ទូលសន្យា គឺជាគ្រាប់ពូជសម័យកាលនោះ តាមអ្វី ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅទីនេះ “ពួកគេជាកូននៃអាណាចក្រ។” នោះជា ការពិត។ ការសម្តែងឱ្យឃើញរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលធ្វើការតាមរយៈកូន ដែលជាគ្រាប់ ពូជនៃនគរនាសម័យនោះ។

26 ចូរកត់សម្គាល់ ស្រងែគឺជាខ្នាំងសត្រូវ ជាសាតាំង ជាអ្នកសាបព្រួសភាព ខុសគ្នា ឬ គ្រាប់—ឬគ្រាប់ពូជផ្សេង វាជាម្នាក់ដែលបង្កើតកំហុសនៃការប្រព្រឹត្តិរឿង ដ៏អាក្រក់។ សាតាំងបានព្រួសគ្រាប់ពូជរបស់វាតាំងពី ដើមរៀងមកពេលដែលព្រះ បានដាក់ចម្រុតដំបូងរបស់ទ្រង់នៃមនុស្សជាតិនៅលើផែនដី។ អ៊ីដាម ជាការពិត មុនពេលដែលការ—ការដឹងសេចក្តីពិត ខុស និងត្រូវ គាត់មិនទាន់បានមាន សភាពបែបនោះឡើយ។

27 ប៉ុន្តែយើងឃើញថា ព្រះជាម្ចាស់ បានប្រទានព្រះបន្ទូលទ្រង់ដល់កូនរបស់ ទ្រង់ទុកជាការការពារដល់ពួកគេ។ ពួកគេ...យើងមិនមានការការពារណាទៀត

ក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឡើយ។ នោះជាទីការពាររបស់យើង។ មិនមាន គ្រាប់បែក មិនមានជម្រក មិនមានទីពឹង មិនមាន អារីហ្សូណា ឬកាលីហ្សូនីញ៉ា ឬជាអ្វីណាឡើយ យើងមានកន្លែងការពារតែមួយគឺព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូល ក៏កើតជាសាច់ឈាម ហើយរស់ក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នាដែលជាព្រះយេស៊ូវដែល ទ្រង់ជាទីការពាររបស់យើងតែមួយ។ នៅក្នុងទ្រង់ យើងនឹងមានសុវត្ថិភាព។

28 មិនមានបាបណាត្រូវបានផ្តោលទោសដល់អ្នកជឿពិតប្រាកដឡើយ។ តើ អ្នកដឹងទេ? អ្នកដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តបាបសោះ គេមិនអាចប្រព្រឹត្តបាប ឡើយ។ ឃើញ? គឺមិនអាចផ្តោលទោសបានឡើយ។ ហេតុអ្វីស្តេច ដាវីឌ មាន បន្ទូល “មានពរហើយអស់អ្នកដែលមិនត្រូវបានផ្តោលទោស។” ពេលដែលអ្នក នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ អ្នកមិនមានបំណងធ្វើបាបទៀតឡើយ។ “អ្នកដែល ថ្វាយបង្គំ ដែលត្រូវបានបន្សុតគឺមិនមានសម្បជញ្ញៈនៃបាបទេ” អ្នកមិនមាន សេចក្តីប្រាថ្នា នោះឡើយ។ ឥឡូវចំពោះលោកិយអ្នកអាចជាមនុស្សបាបប៉ុន្តែ ចំពោះព្រះអ្នក មិនមែនឡើយ ព្រួសអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកអាចនៅក្នុង មនុស្សបាប យ៉ាងដូចម្តេចកើត បើអ្នកបាននៅក្នុងអ្នកដែលគ្មានបាបហើយ តើទ្រង់ មិន ទតមើលចំពោះតែអ្នកដែលអ្នកនៅក្នុងលោកប៉ុណ្ណោះឬ?

29 ឥឡូវ នេះជារដូវចម្រុត។ កាលដើមដំបូង ពេលព្រះព្រួសគ្រាប់ពូជរបស់ ទ្រង់លើផែនដី ហើយប្រទានវាទៅក្នុងចិត្តកូនរបស់ទ្រង់ គ្រួសាររបស់ទ្រង់ ដើម្បី រក្សាព្រះបន្ទូលនោះ ដែលជាទីការពារពួកគេ ឱ្យគេរក្សាព្រះបន្ទូលនោះ! ឥឡូវ មានខ្មាំងសត្រូវចូលមកហើយបំបាក់រនាំង ដោយបានព្រួសគ្រាប់ពូជមួយផ្សេង ដែលផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បើមានគ្រាប់ពូជផ្សេងពីដំបូងមក វានៅតែមាន ដដែល។ អ្វីដែលបន្ថែមចូលក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គឺនៅមានគ្រាប់ពូជផ្សេង នៅឡើយ! ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាមកពីណាទេ ថាតើវាមកពីអង្គការ ថាតើវាមកពីប្រភព កងទ័ព ថាបើវាមកពីអំណាចនយោបាយ អ្វីដែលប្រឆាំងព្រះបន្ទូលព្រះ នោះ ជាគ្រាប់ពូជផ្សេង។

30 ពេលមនុស្សម្នាក់ក្រោកឡើង ហើយ និយាយថាគាត់ជាគ្រូផ្សាយដំណឹង ល្អម្នាក់ហើយនិយាយថា “សម័យកាលការអស្ចារ្យបានផុតទៅហើយ” នោះគឺជា គ្រាប់ពូជផ្សេងហើយ។ ពេលមនុស្សម្នាក់ឈរហើយនិយាយថាគាត់ជាអ្នកដឹកនាំ ម្នាក់ ជាគ្រូគង្វាលនៅព្រះវិហារទីណាមួយ ហើយគាត់មិនជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ

នៅដដែលគ្រប់លក្ខណៈ: (លើកលែងតែរាងកាយសាច់ឈាម) នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ និងថ្ងៃនេះនិងរហូតទៅនោះគ្រាប់ពូជផ្សេងហើយ។ ពេលគាត់និយាយថា “ការ អស្ចារ្យ និងសម័យពួកសាវ័កបានកន្លងហើយ” នោះគ្រាប់ពូជផ្សេងហើយ។ ពេលពួកគេ និយាយថា “មិនមានអ្វីជារបៀបការប្រោសឱ្យជាមកពីព្រះ” នោះគ្រាប់ពូជផ្សេងហើយ។ ហើយលោកិយនេះពេញដោយវាដែរ។ វានឹងផ្គុំឡើង ហើយធ្វើឱ្យថប់ដល់ស្រូវសាលី។

31 យើងកត់សម្គាល់ថា គ្រាប់ពូជដែលព្រួសដំបូងនៃពូជផ្សេង មានឈ្មោះថា “អារក្ស” ហើយយើងស្គាល់វានៅក្នុងគម្ពីរលោកុប្បត្តិជំពូក១។ ឥឡូវយើងរកឃើញនៅទីនេះក្នុង—ក្នុងសៀវភៅម៉ាថាយ ជំពូក១៣ ព្រះយេស៊ូវនៅដាក់ឈ្មោះពូជផ្សេងក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ថាជា “អារក្ស” ហើយក្នុងឆ្នាំ១៩៥៦ ពូជអ្វីដែលព្រួស ផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលដែលបានកត់ទុក ឬ ដាក់អ្វីផ្សេងជាការបកស្រាយបុគ្គលទៅក្នុងនោះ រាប់ថាជាគ្រាប់ពូជផ្សេងហើយ។ ព្រះទ្រង់មិនតម្កើងសេចក្តីនោះឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចសោះឡើយ។ វាមិនអាចបញ្ចូលគ្នាទេ។ វាពិតជាមិនអាច។ វារប្រៀបដូចជាគ្រាប់ពូជតូចល្អិត វាមិនបានលាយជាមួយអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ អ្នកមិនអាចបង្កាត់វាបានឡើយ។ វាត្រូវតែជាលក្ខណៈពិត។ គ្រាប់ពូជនៃវិញ្ញាណផ្សេង!

32 ឥឡូវយើងរកឃើញថា ពេលព្រះព្រួសគ្រាប់ពូជទ្រង់ក្នុងសួនអេដែន យើងបានឃើញថាបង្កើតបានអេបិលចេញមក។ ប៉ុន្តែសាតាំងបានព្រួសគ្រាប់ពូជរបស់វាជាពូជផ្សេង វាបង្កើតបានជាការអ៊ិន។ មួយបង្កើតបានអ្នកសុចរិត មួយបង្កើតបានអ្នកទុច្ចរិត។ ព្រួសតែអ្វីវាបានស្តាប់ដល់ពាក្យរបស់ពូជផ្សេង ដែលផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយវាបង្កើតបានជាដុំបាប រមៀលទីនោះ ហើយរមៀលពីពេលនោះរៀងមក។ ហើយយើងមិនអាចយកវាចេញបាន រហូតដល់ទៅតាយាងមក ដើម្បីញែកការទាំងអស់ ហើយព្រះយកកូនរបស់ទ្រង់ទៅនគរទ្រង់វិញ ហើយស្រង់នឹង ត្រូវបានដុតចោល។ ចូរកត់សម្គាល់ រល្លីទាំងពីរ។

33 បើសិនយើងមានពេលតទៅទៀតលើប្រធានបទនេះ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើលើចំនុចសំខាន់ក៏បាន ដូច្នេះ យើងអាចបន្តយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ទៅក្នុងការអធិស្ឋានសម្រាប់ជម្ងឺនៅប្រមាណពីរ ឬបីនាទីទៀត។

34 ចូរកត់សម្គាល់ថា គ្រាប់ពូជរបស់ពួកគេដុះឡើង ជាមួយគ្នាដូចនឹងព្រះបានមានបន្ទូលនៅក្នុងកន្លែងនេះ នៃជំពូកទី១៣ នៅអត្ថបទរបស់យើងយប់នេះនៅ

ម៉ាថាយ “ទុកឱ្យគេនៅជាមួយគ្នាចុះ។” ឥឡូវកាអ៊ីនទៅទឹកដីណូឌ យកប្រពន្ធមួយ ហើយរៀបការនឹងគ្នា ហើយអេបិលត្រូវបានសម្លាប់បង់ ហើយព្រះបានរើសសេត ជាអ្នក ជំនួសកន្លែងគាត់។ ហើយតំណក៏បានបន្តមករវាងខុស និងត្រូវ។ ឥឡូវ យើងឃើញថាគេបានផ្គុំគ្នា ម្នាក់ៗនៃពួកគេ ពីពេលមួយទៅពេលមួយ ហើយព្រះ ត្រូវ... វាក្លាយជាអាក្រក់រហូតដល់ព្រះត្រូវបំផ្លាញវាចោល។

³⁵ ប៉ុន្តែទីបំផុត ពួកគេបញ្ចេញមករហូតដល់គ្រាប់ពូជទាំងនោះ ទាំងពូជផ្សេង និងគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ បានបញ្ចេញក្បាលការពិត ហើយនោះក៏មានកំហុសត្រង់ យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត និងព្រះយេស៊ូវ។ ដោយព្រួសទ្រង់ជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ ទ្រង់ ជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ ទ្រង់មិនមានអ្វី ដែលតិចជាងព្រះឡើយ។ ហើយយូដាសអ៊ីស្តារីយ៉ុតបានកើតមកជាកូនអន្តរាយ មកពីស្ថាននរក ហើយ ត្រលប់ទៅនរកវិញ។ ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះបុត្រារបស់ព្រះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែល បានបើកសម្តែងឱ្យឃើញ។ យូដាសអ៊ីស្តារីយ៉ុត នៅក្នុងភាពជាគ្រាប់ពូជផ្សេង ជាគ្រាប់ពូជនៃអារក្សដែលចូលមកផែនដីដើម្បីបញ្ឆោត ហើយក៏ដូចពីដើមដំបូង ដែរ វាមានកាអ៊ីនជាឪពុកដើមរបស់វា។

³⁶ យូដាសគ្រាន់តែលេងជាមួយក្រុមជំនុំប៉ុណ្ណោះ។ គាត់មិនស្មោះត្រង់ឡើយ។ គាត់មិនមានជំនឿឡើយ បើមិនដូច្នោះ គាត់មិនក្បត់នឹងព្រះយេស៊ូវឡើយ។ ប៉ុន្តែ ឃើញថា គាត់បានព្រួសគ្រាប់ពូជមួយផ្សេង។ គាត់គិតថា គាត់អាចបង្កើតមិត្ត ភាពជាមួយលោកិយ ថាជាទ្រព្យមានតម្លៃ ហើយមានមិត្តភាពជាមួយព្រះយេស៊ូវ ប៉ុន្តែវាយឺតហើយសម្រាប់គាត់ ដើម្បីធ្វើអ្វីៗសម្រាប់ការនោះ។ ពេលដែលម៉ោង នៃ សេចក្តីស្លាប់មកដល់ ពេលដែលគាត់ធ្វើការអាក្រក់នេះ គាត់បានឆ្លងបន្ទាត់ ខណ្ឌ ចែករវាងការឆ្ពោះទៅមុខ និងត្រលប់ក្រោយ។ គាត់ត្រូវទៅបន្តតាមផ្លូវដែល គាត់ ទៅជាអ្នកបញ្ឆោត។ គាត់បានព្រួសគ្រាប់ពូជផ្សេង ដោយគាត់ព្យាយាម ស្វែងរក កិត្តិយសនៅក្នុងអង្គការនៅសម័យនោះ ជាមួយពួកជាន់ស៊ី និងសាឌូ ស៊ី។ ហើយ គាត់ខំរកលុយសម្រាប់ខ្លួនឯង ហើយក៏ក្លាយជាមានប្រជាប្រិយភាព ក្នុងចំណោមមនុស្ស។ ប្រសិនបើការនោះ មិនមែនបង្កឱ្យមានមនុស្ស ចូលទៅក្នុង ពូជ ផ្សេង គឺការព្យាយាមស្វែងរកមុខមាត់ពីមនុស្ស! ចូរឱ្យស្វែងរកការទទួលស្គាល់ ពី ព្រះជាម្ចាស់វិញមិនមែនជាមួយមនុស្សឡើយ។ ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលយូដាស បាន ធ្វើពេលពូជផ្សេងនេះបានល្បឿនចេញនៅក្នុងគាត់។

37 ហើយយើងដឹងថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល យ៉ូហានជំពូក១ និងយាយថា “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះ ជាព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតជាសាច់ឈាម ហើយរស់ក្នុងចំណោមយើង រាល់គ្នា។” ហើយព្រះបន្ទូលជាគ្រាប់ពូជ ហើយគ្រាប់ពូជក្លាយជាសាច់ឈាម និងរស់ក្នុងចំណោមយើង។

38 បើសិនជា យូដាស ជាគ្រាប់ពូជខ្មាំងសត្រូវ ហើយជាពូជផ្សេង វាក៏បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយរស់ក្នុងចំណោមយើង នៅក្នុងមនុស្សខ្លួនជា យូដាស អ៊ីស្តារីយុត។ គាត់គឺមិនមានជំនឿពិតឡើយ។ គាត់មានអ្វីដែលគាត់ បានគិត ថាជាជំនឿ។ មានអ្វីមួយដែលមានជំនឿ ហើយជាជំនឿដែលធ្វើ-ជាជឿ។

39 ហើយជំនឿពិតនៃព្រះជាម្ចាស់នឹងជឿដល់ព្រះ ហើយព្រះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល វានឹងមិនត្រូវបានបន្ថែមអ្វីទៅក្នុងនោះឡើយ។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់យើងថា បើសិនជាបន្ថែមពាក្យមួយ ឬយកពាក្យមួយចេញចំណែករបស់យើងនឹងត្រូវបានយកចេញពីសៀវភៅជីវិតដែរ វិវិណៈ២២:១៨ ជាជំពូកចុងក្រោយ។

40 នៅក្នុងការចាប់ផ្តើមដំបូង សៀវភៅដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ ព្រះបានប្រាប់ពួកគេមិន ឱ្យបំបែកពាក្យទេ ដោយថា “គ្រប់ព្រះបន្ទូលត្រូវតែរក្សាទុក” ពួកគេត្រូវតែរស់ដោយ ព្រះបន្ទូល។ ព្រះយេស៊ូវដែលនៅកណ្តាលសៀវភៅ បានយាងមកហើយមាន បន្ទូលនៅក្នុងសម័យរបស់ទ្រង់ ដោយមានបន្ទូលថា “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយ សារតែនិប៉ុងឡើយ ប៉ុន្តែរស់ដោយគ្រប់ពីព្រះបន្ទូល ដែល—ដែលចេញពីព្រះឱស្ឋ របស់ព្រះដែរ។” ហើយនៅក្នុងសម័យបញ្ចប់នៃកណ្តាលវិវិណៈ បានប្រាប់ដល់យើង ជាមុនថា “អ្នកណាដែលយកពាក្យណាមួយចេញពីសៀវភៅ ឬបន្ថែមពាក្យណាមួយទៅក្នុងនោះ ចំណែករបស់អ្នកនោះនឹងត្រូវយកចេញពីបញ្ជីជីវិត។”

41 ដូច្នេះគ្មានអ្វីក្រៅពីស្រមោលឡើយ គឺជាអ្នកដែលជាក់ច្បាស់ មិនធ្វើកំផិតជាមួយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ! ពួកគេជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ ជាអ្នកដែលមិនមែនកើតមកតាមបំណងមនុស្ស ឬដោយការចាប់រលាក់ដៃ ឬដោយទម្រង់ជ្រមុជទឹក ណាមួយ ប៉ុន្តែបានកើតមកដោយវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយព្រះបន្ទូលនឹងបើកសម្តែងឱ្យឃើញផ្ទាល់ តាមរយៈពួកគេ។ នោះជាគ្រាប់ពូជពិតរបស់ព្រះ!

42 ពួកខ្មាំងសត្រូវ បានចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំហើយក្លាយជា អ្នកកាន់(Orthodox) គោលលទ្ធិ ឬអ្វីមួយ។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែន...នោះជាពូជផ្សេង ជាអ្វីដែលចូលមក ជ្រៀតជ្រែក ជាមួយពូជនៃសេចក្តីពិត ដ៏ប្រាកដនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

43 ហើយតើយើងអាចស្គាល់ដោយរបៀបណា? យើងនិយាយ “ល្អ ពួកគេមាន សិទ្ធិក្នុង ការបកស្រាយវា?” ទេ លោក! គ្មានមនុស្សណាម្នាក់មានសិទ្ធិ ក្នុងការ បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់ជាអ្នកបកស្រាយផ្ទាល់។ ទ្រង់សន្យា វាហើយទ្រង់ក៏ធ្វើវានោះហើយជាអ្វីសម្រាប់ការបកស្រាយនោះ។ ពេលទ្រង់សន្យា ទ្រង់នឹងបំពេញ នោះគឺជាការបកស្រាយ។ អ្វីដែលផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលទ្រង់ គឺជាពូជ ផ្សេង! ជាការពិត!

44 ឥឡូវ ដូចយើងបាននិយាយហើយថា យូដាស មិនមានជំនឿពិត។ គាត់ មានជំនឿដែលធ្វើជា-ជឿ។ គាត់មាន—មានជំនឿថា គាត់គិតថា គាត់ជាកូនរបស់ ព្រះ ប៉ុន្តែគាត់មិនស្គាល់ថា នោះជាបុត្ររបស់ព្រះ។ បើមិនដូច្នោះគាត់មិនធ្វើរឿង នោះឡើយ។ ហើយមនុស្សណាដែលលេងសើច ជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែល ជាសេចក្តីពិត គាត់មានជំនឿដែលធ្វើជា-ជឿហើយ។ អ្នកបម្រើពិតប្រាកដរបស់ ព្រះនឹងឈរលើព្រះបន្ទូលទ្រង់។

45 កាលពីពីរបីយប់កន្លងទៅ មានអ្នកដឹកនាំម្នាក់មកពី អាហ្សីហ្សូណា ជាសាលា ល្បីល្បាញនៅក្នុងក្រុងនេះ បានមកជួបខ្ញុំហើយនិយាយ “ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ពង្រឹងអ្នកពី រឿងខ្លះ” (ខ្ញុំនិយាយ...) “ពេលអ្នកមានឱកាស។”

ខ្ញុំនិយាយ “នេះជាឱកាសល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹង។ ចូរមកចុះ។”

46 ហើយគាត់មកគាត់និយាយ “លោកប្រានបរិលោកព្យាយាម...ខ្ញុំជឿថាលោក ស្មោះត្រង់អ្នកពិតត្រង់ ប៉ុន្តែលោកកំពុងព្យាយាម ណែនាំដល់ពិភពលោកពីលទ្ធិ របស់សាវក។” ហើយនិយាយ “សម័យកាលរបស់ពួកសាវកបានបញ្ចប់ជាមួយ ពួកសាវកហើយ។”

47 ខ្ញុំនិយាយ “រឿងដំបូងដែលខ្ញុំចង់សួរអ្នក បងប្អូនប្រុស តើអ្នកជឿថាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ គឺត្រូវបានបណ្តាលឲ្យតែងឡើងទេ?”

គាត់និយាយ “បាទលោក ខ្ញុំពិតជាជឿ”។

48 ខ្ញុំនិយាយ “ដូច្នោះលោកអាចបង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៅកន្លែងណាដែល ចាសម័យកាលរបស់សាវ័កបានបញ្ចប់ហើយ? ឥឡូវ អ្នកបង្ហាញវាមកនៅឯណា ខ្ញុំនឹងជឿជាមួយអ្នក។” ហើយខ្ញុំនិយាយ “អ្នកនិពន្ធនៃសាវ័ក ជាអ្នកដែលមានកូន សោរនគរស្ថានសួគ៌ នៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត ជាថ្ងៃដែលពួកសាវ័កត្រូវបានបង្ហាញ ឱ្យស្គាល់ ពួកគេនិយាយថា ‘បុរសទាំងឡាយនិងបងប្អូនទាំងអស់គ្នា តើអ្នកធ្វើ យ៉ាងណាដើម្បីបានសង្គ្រោះ?’ គាត់និយាយ ‘ចូរឱ្យម្នាក់ៗប្រែចិត្ត ហើយធ្វើការ ជ្រមុជទឹកដោយនូវ ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការសងលោះបាប ដើម្បីឱ្យ អ្នកទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រួសសេចក្តីសន្យាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនចៅ របស់អ្នក នឹងអ្នកណាដែលនៅឆ្ងាយ គឺដល់អ្នកជាច្រើនតាមតែព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ របស់យើងទ្រង់ហៅ។’ ឥឡូវ តើព្រះបន្ទូលអាចប្រឆាំងជាមួយខ្លួនឯងយ៉ាងណា បាន?”

បុរសនោះនិយាយ “ខ្ញុំមានភាពមិនស្រណុកចិត្តណាស់នៅយប់នេះ។”

ខ្ញុំនិយាយ “ខ្ញុំក៏គិតដូច្នោះដែរ។” ឃើញទេ?

49 ឥឡូវអ្នកប្រាប់ខ្ញុំ តើព្រះកំពុងតែនៅត្រាស់ហៅឬទេ? បើព្រះនៅត្រាស់ហៅ សម័យកាលរបស់ពួកសាវ័កក៏នៅតែមានដែរ។ ជាការពិត! តាមតែចំនួនដ៏ច្រើន ដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់យើងនឹងត្រាស់ហៅ បានហៅហើយ ក៏នឹងហៅ រហូត តាមតែច្រើនដូចដែលទ្រង់បានហៅ វានៅតែជាសម័យសាវ័កដដែល ព្រួស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ក៏ដូចថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតដែរ។

50 ឥឡូវយើងឃើញថាពូជផ្សេងនេះបានព្រួសចុះគ្រប់សម័យកាល។ បើសិនជា អាចទៅរួច ក្នុងការចាប់វាបានរយៈពេល១០ទៅ១៥នាទីបន្ទាប់ ខ្ញុំនឹងធ្វើ ប៉ុន្តែអ្នក មិនអាចធ្វើឡើយ។ តាមរយៈសម័យកាលកន្លងមក...យើងទាំងអស់គ្នា គ្រប់គ្នា នៃយើងអានព្រះបន្ទូល។ ហើយ ឥឡូវក៏ដូចជាពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកដែរ ហើយទ្រង់បានរកឃើញ ពូជផ្សេង ជាអ្នកប្រឆាំង។ ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលដែលត្រូវ បានបង្ហាញឱ្យស្គាល់ ទ្រង់ជាការបកស្រាយរបស់ព្រះពីព្រះបន្ទូល ព្រួសទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ចូរស្វែងរកក្នុង ព្រះបន្ទូល ព្រួសក្នុងនោះអ្នកគិតថាអ្នកអាចស្វែងរក ជីវិតអស់កល្ប ហើយពួកវាជាអ្នកដែលធ្វើទីបន្ទាល់ពីខ្ញុំ។” អ្នកនៅទីនោះ។ ទ្រង់ —ទ្រង់ជាសេចក្តីបកស្រាយនៃព្រះបន្ទូល។ ហើយគ្រប់ទាំងកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ

ដែលកើតជាថ្មីនៅសម័យនេះគឺជាការបកស្រាយពីព្រះបន្ទូល។ អ្នកត្រូវបាន គេ សរសេរក្នុងសំបុត្រត្រូវបានអានពីមនុស្សទាំងអស់។ ត្រូវហើយ។

51 កត់សម្គាល់ថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេថ្វាយបង្គំ យើងឥតប្រយោជន៍ បង្រៀនតែពីលទ្ធិនៃពូជផ្សេង។ ពួកគេថ្វាយបង្គំយើងឥតប្រយោជន៍ បង្រៀនតែ ពី លទ្ធិនៃពូជផ្សេង ជាលទ្ធិរបស់មនុស្ស ជំនឿរបស់មនុស្ស ហើយបង្រៀនថានោះ ជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ កាលបើសេចក្តីនោះ មិនមានអ្វីត្រូវធ្វើជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះផង”។

52 មើលគ្រប់សម័យកាលបញ្ចេញផលដំណាំនោះ គ្រប់សម័យកាល បានធ្វើវា ឡើង ហើយនៅសម័យយើង ក៏មិនអាចដោះសារួចដែរ។ យើងមានអ្វីដែលដូច គ្នា ហើយជាសម័យកាលធំជាងសម័យកាលទាំងអស់ទៅទៀត បើដាក់បញ្ចូល គ្នា ព្រួសនេះជាសម័យកាលចុងបញ្ចប់នៃប្រវត្តិសាស្ត្រពិភពលោក។ នេះជាពូជ ផ្សេងដែលធំមួយនៅលើផែនដី គឺនៅមុខពិភពលោកបច្ចុប្បន្ន។ គ្រប់សម័យកាល ពូជផ្សេងរុញពួកគេចេញពីព្រះដ៏ពិត ដែលមានព្រះជន្មគង់នៅ ឱ្យទៅឯព្រះរូប សំណាកវិញ។ ថ្ងៃនេះព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល នៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤ថា វា នឹងត្រូវបានបញ្ចប់ វានឹងបន្តពួកអ្នកជ្រើសតាំង បើសិនជាវាអាចធ្វើបាន។ និយាយ ពីពូជផ្សេង! អូ វាមានល្អិតណាស់។ សាតាំងបាននៅក្នុងចំណោមមនុស្ស ហើយ ជាអ្នកទេវវិទូ ដូចជាពេទ្យផ្នែកទេវវាជ អាចបង្រៀនព្រះបន្ទូល បានយ៉ាងឥតខ្ចោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែចូរប្រយ័ត្នជា មួយគេចុះនឹងមាននៅកន្លែងណា មួយ។ និយាយ “ល្អឥឡូវមិនមែនសម្រាប់សេចក្តីនេះឡើយ”។ អូ បាទ វាគឺ ក៏ដូច្នោះ ដែរ ឃើញ ព្រួសព្រះមានបន្ទូលពីវា។

53 មើលអ្វីដែលវាបានធ្វើ។ ពួកវាដូចគ្នានឹងពូជផ្សេង ដែលនាំសេចក្តីខ្ចាស់របស់ ព្រះនៅសម័យរបស់លោកណូអេ ពេលដែលព្រះបញ្ជូន ព្យាការីរបស់ទ្រង់ទៅ ហើយចែកចាយអំពីភ្លើងដែលឆេះ ហៅការកែប្រែចិត្តដល់មនុស្ស ហើយពួកពូជ ផ្សេងក៏លង់ទៅ។ បន្ទាប់មកសាតាំងធ្វើអ្វីទៀត? មកពីក្រោយ នៅក្នុងហាំ ហើយ ចាប់ផ្តើមព្រួសពូជម្តងទៀត។ នោះជាការពិត។

54 តមកដល់លោកម៉ូសេ ជាព្យាការីធំមួយ ដើម្បីនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលចេញពី វាលរហោស្ថាន។ មានអ្វីកើតឡើង? ម៉ូសេដែលជាព្យាការីធំរបស់ព្រះ បាននាំ សេចក្តីពិតមកឱ្យពួកគេ បង្ហាញឱ្យឃើញពីសេចក្តីពិតត្រឹមត្រូវ។ ព្រះជាម្ចាស់

បង្ហាញថាទ្រង់បានជួបនឹងគាត់។ តើមនុស្សទាំងនោះ នៅទីនោះយ៉ាងម៉េចដែរ សង្ឃទាំងនោះ ហើយពួកគេក៏មានសាសនាផ្ទាល់មួយទៀត ជាការធ្វើឡើងរបស់ខ្លួន ទំនៀមទម្លាប់បែបសាសនា និងជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែម៉ូសេយោឡើងជាការបង្ហាញឱ្យឃើញពីសេចក្តីត្រឹមត្រូវនៃការបកស្រាយព្រះបន្ទូល។ កុំភ្លេចពីរឿងនោះ! ម៉ូសេជាការបកស្រាយរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៃសេចក្តីសន្យារបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ គាត់ជាអ្នកបកស្រាយព្រះបន្ទូលព្រះ។

55 មានអ្វីកើតឡើង? ក្រុមជំនុំទើបតែចាប់ផ្តើមចេញពីអេស៊ីបដើរដោយជើងបានពីរបីថ្ងៃ ហើយមានរឿងអ្វីកើតឡើង? សាតាំងបានចូលមកតាមរយៈពូជផ្សេងរបស់វាដែលនៅក្នុងមនុស្ស ជាការអ៊ីនទីពីរ គឺជាបាណូម ហើយវាក៏ព្រួសពូជរបស់វាទៅលើចំណោមពួកគេ។ យើងដឹងថានោះជាការពិត។ នោះជាបាណូមជាការបង្រៀនរបស់បាណូមថា “យើងទាំងអស់សុទ្ធតែដូចគ្នាយើងបម្រើ ព្រះដូចអ្នកដែរ” ជាគោលការណ៍គាត់ពិតជាត្រូវ ព្រួសគាត់បានថ្វាយយញ្ញបូជាដែលព្រះបានមានបន្ទូលប្រាប់ ពេលព្រំព័រ គោគ្រាវប្រាំពីរនៅលើអាសនាប្រាំពីរ ហើយអធិស្ឋានទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់បានល្អឥតខ្ចោះ ដូចម៉ូសេបានធ្វើនៅវាល រហោស្ថាន គឺដូចគ្នាទាំងអស់។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនដូចគ្នាឡើយ! ប្រជុំលទ្ធកមុនសម្រាប់យើងចំពោះអ្វីដែលនឹងកើតមាន។ មានការអ៊ីនម្តងទៀតបានសម្តែងចេញ នៅ—នៅក្នុងភាពជាមនុស្សរបស់បាណូម។ ហើយក៏មានព្រះ ដែលបានសម្តែងចេញ ឡើងនៅភាពជាមនុស្សរបស់ម៉ូសេគឺបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងមនុស្ស បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឱ្យគេស្គាល់ ទាំងសេចក្តីសន្យារបស់ទ្រង់ តាមរយៈមនុស្សជាតិ។ ហើយពូជផ្សេងក៏ងើបឡើង។

56 ដូច្នោះវាបានធ្វើនៅក្នុងសម័យយូដាស គឺវាបានមកជាមួយពូជផ្សេងរបស់វា។

57 ហើយចងចាំបាបនេះ ដែលមនុស្សបាបជឿថា “យើងដូចគ្នា យើងថ្វាយបង្គំព្រះដូចគ្នា យើងគួរតែជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងក្រុមជំនុំដូចគ្នា យើងគួរ ឬតែជាមនុស្សដូចគ្នា” បាបនោះមិនត្រូវបានអត់ទោស ឱ្យដល់អ៊ីស្រាអែលឡើយ! ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដោយទ្រង់ផ្ទាល់ថា “ពួកគេស្លាប់ហើយ!”

58 ពួកគេត្រូវពុករលួយទៅ គឺទាំងអស់លើកលែងតែបីនាក់នោះ។ មានមនុស្សម្នាក់ដែលជឿលើសេចក្តីសន្យានោះ ពេលដែលមនុស្សទន់ខ្សោយបាននិយាយថា “យើង មិនអាចយកទឹកដីបានទេ ព្រួសវាអស្ចារ្យពេកសម្រាប់យើង”

ហើយដោយហេតុជាច្រើនទៀត តែកាលែបនិងយូរស្វែងធ្វើអោយគេនៅស្ងៀម ហើយ
និយាយថា “យើងមានសមត្ថភាព លើសពីយកបានទៅទៀត ព្រួសព្រះបានសន្យា
វាចំពោះយើង! ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីការប្រឆាំងនោះប៉ុណ្ណាទេ!”

59 ហើយយើងនៅតែអាចអធិប្បាយពីការប្រោសឲ្យជាមកពីព្រះជាម្ចាស់ និង
ការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនៅតែមានព្រះចេស្ដារបស់ព្រះដើម្បី
ញែកយើងចេញពីអ្វីជារបស់លោកិយ។ ព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ! សម័យកាលសាវ័ក
មិនទាន់ចប់ឡើយ ហើយវាក៏នឹងមិនចប់ដែរ វានៅបន្ត។

60 ដូច្នោះ យើងរកឃើញអ្នកព្រួសពូជផ្សេងចាស់ដដែល។ ហើយចាំថាបាបនោះ
មិនដែលត្រូវបានអត់ទោសឱ្យឡើយ។ ឥឡូវ បងប្អូនអើយ បើវាមិនត្រូវបានអត់
ទោសឱ្យ ចុះយ៉ាងណាដែរ ឥឡូវនេះ កាលបើ—បើគ្រាប់ពូជដ៏ពិតគ្រប់សម័យចូល
មកដែរឬ?

61 កត់សម្គាល់ពីរឿងធំនេះដែលបាឡាមបានធ្វើ វាបន្តហើយបន្តទៀត ហើយ
ទីបំផុតវាបាន បញ្ចប់នៅពេលការចូលមក នៃ—នៃ យូដាសអ៊ីស្តារីយុតនិង
ព្រះយេស៊ូវ។ នោះជាអ្វី? យូដាស និងព្រះយេស៊ូវគឺជារូបភាពពិតប្រាកដនៃកាអ៊ី
ន និង អេបិល។ ដោយសារយូដាសជាអ្នកខាងសាសនា ហើយកាអ៊ីនក៏ដូចគ្នា។
កាអ៊ីន សង់អាសនា គាត់ថ្វាយយញ្ញបូជា គាត់ថ្វាយបង្គំព្រះ គាត់ស្មោះត្រង់នឹងវា
ដូច ម្នាក់ទៀតដែរ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ គាត់មិនមានទំនាក់ទំនងអ្វីនឹង ព្រះបន្ទូល
យ៉ាងណាឡើយ។ គាត់គិតថា វាជាអំដាំនិងអេវ៉ាដែលបានបរិភោគ ផ្លែប៉ោម ឬ
ផ្លែឈើទៀត។ ហើយកាអ៊ីន...អេបិលដោយសារតែទំនាក់ទំនង ក៏ដឹងថាវាជា
រឿងខុស វាជាឈាមដែលនាំគេចេញមក ហើយគាត់ក៏ថ្វាយកូនចៀម។ ហើយ
ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើបន្ទាល់ថា តង្វាយរបស់គាត់ត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នោះគាត់ក៏ច្រណែនហើយ
ព្យាយាមសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្លួន។ ហើយដោយគាត់បានសម្លាប់ របស់
គាត់នៅលើអាសនា ដែលតង្វាយរបស់គាត់ស្លាប់នៅទីនោះ គឺចៀមដែល ងាប់
នៅលើអាសនា ដូចគ្នាយូដាសអ៊ីស្តារីយុតក្បត់និព្វ័យព្រះយេស៊ូវ នៅលើអាសនារបស់
ព្រះហើយសម្លាប់ទ្រង់ដូចកាអ៊ីនសម្លាប់អេបិល។ ព្រោះកាអ៊ីនជាគ្រាប់ពូជផ្សេង។

62 ហើយបាឡាមក៏ដូច្នោះដែរ ជាព្យាករដែលគេជួល ជាមនុស្សដែលត្រូវឱ្យដឹង
កាន់តែច្បាស់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានហាមព្រមានគាត់ទាំងទីសម្គាល់ និងការ

អស្ចារ្យ ហើយសូម្បីតែលាញ់ ក៏និយាយភាសាដទៃដែលមិនបានស្គាល់ដែរ ហើយ គាត់នៅតែបន្តតាមផ្លូវនោះទៀត។ គាត់បានកើតមកជា—ជាអ្នកព្រួសពូជផ្សេង។

63 ហើយបើព្រះយេស៊ូវទាយពីព្រះជន្មទ្រង់ ដែលត្រូវបញ្ចប់នៅក្នុងពូជផ្សេងដ៏ធំ មួយ សម័យកាលក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ ដែលមិនក្តៅមិនត្រជាក់ ហើយដាក់ទ្រង់ នៅក្រៅព្រះវិហារ តើនោះអាចជាអ្វីបើមិនក្រៅពីពូជផ្សេងនោះ! ជាការពិត។ វានឹង បញ្ចប់ក្នុងសម័យនោះ។

ហើយវាក៏ជាការអ៊ិន និងអេបិលម្តងទៀតដែរនៅកាលវារី។

64 ឥឡូវ កត់សម្គាល់ជារហូត ពេលព្រះយេស៊ូវចេញទៅ យាងទៅស្ថានសួគ៌ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានបញ្ជូនមកវិញ។ នោះជាគ្រាប់ពូជ ជាអង្គផ្តល់ជីវិតដល់ ព្រះបន្ទូល ដូចដែលយើងបាននិយាយកាលពីយប់មិញ។ វាជាអ្នកដែលធ្វើអោយ បន្លឺនដល់ព្រះបន្ទូល។ ពន្លឺន មានន័យថា “ធ្វើឱ្យមានជីវិត។” ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដ៏ពិតបាននាំព្រះបន្ទូលឱ្យមានជីវិត។ វាមិនមែននាំគោលលទ្ធិឱ្យមានជីវិត ឡើយ វាមិនអាចឡើយ ព្រោះវាមិនមែនជាអ្វី សម្រាប់គោលលទ្ធិឡើយ។ វា គឺជាជីវិត របស់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រោះវាជាព្រះ។ ឃើញ? ហើយវាពន្លឺន រាងកាយនោះ។

65 ឥឡូវកត់សម្គាល់ ពេលដែលពួកគេធ្វើឡើង។ បន្ទាប់មក ហើយព្រះគម្ពីរបាន និយាយ ហើយ—ហើយ លោកយ៉ូហានបាននិយាយទៅកូនៗរបស់លោកថា “កូន តូចអើយ អ្នកបានលឺហើយពីមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ ដែលបានចូលមកលើផែនដី” និយាយ “ហើយក៏បាននៅក្នុងផែនដីរួចហើយដែរ ហើយវាបានធ្វើការនៅក្នុងកូន ដែលមិនស្តាប់បង្គាប់” ឥឡូវ នោះជារឿងមួយយូរមកហើយ ប្រមាណជា៣០ឆ្នាំ បន្ទាប់ពីការមកដល់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងឃើញពេលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យាងមកជាគ្រាប់ពូជពិត ជាអ្វីផ្តល់ជីវិតពិតដល់គ្រាប់ពូជ ហើយពូជផ្សេងទៀត ក៏ វាបានមកដល់ម្តងទៀតដែរ។ ហើយកត់សម្គាល់ វានៅបន្ត។ វាមាន...

66 ព្រះបន្ទូលពិតបានបង្ហាញឱ្យឃើញថាត្រូវ ព្យាករណ៍ចាស់បានបង្ហាញឱ្យឃើញ ពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះថា ជាសេចក្តីពិតតាមរយៈពួកគេកត់ត្រាមក។ បើមាន នរណាម្នាក់អានពី ក្រុមប្រឹក្សានីសៀ (Nicaea Council) ឬមុន—ក្រុមប្រឹក្សាព្រី នីសៀ(Pre-Nicaea Council) ពួកគេមានរឿងពី១៥ថ្ងៃនៃឈាមនយោបាយ ពេលដែលក្រុមពួកអ្នកម៉ុង ចង់នាំគេចូលមក ហើយបង្កើតនិកាយមួយ ចេញពី

ក្រុមជំនុំ។ ព្យាករណ៍បានមកដល់រុំដោយស្បែកចៀម បរិភោគថ្នាំបុរាណ ហើយឈរឡើង សម្រាប់ព្រះបន្ទូលនោះ! ប៉ុន្តែវាបានធ្វើអ្វី? វាត្រូវតែដូចជាការអ៊ីន វាត្រូវតែដូចជាអបិលម្នាក់ដែលត្រូវតែស្លាប់។ ជាការពិតវាត្រូវស្លាប់។ ហើយព្រះបន្ទូលក៏បានបាត់បង់ឥទ្ធិពលវាក្នុងមនុស្ស ហើយពួកគេក៏បានជ្រើស យកព្រះបន្ទូលពិតហើយ យកជំនឿនៃ ពូជផ្សេងដែលជាក្រុមជំនុំកាតូលិកដំបូង។ ពួកគេបន្ថែមសម្តេចសង្ឃ ផប់ បន្ថែម ចាស់ទុំ បន្ថែមនេះបន្ថែមនោះ និងផ្សេងៗទៀត។ ពួកគេយកអត្ថន័យពេត្រុសពិតចេញហើយនៃ—នៃ—នៃម៉ារី និង—និង អ្វីទាំងអស់ពីវាហើយបង្កើតប្រព្រះក្លែងក្លាយ ហើយគ្មានបង្កើតអ្វីក្រៅពីកម្មវិធីសាសនាដទៃ ដែលចេះតែហៅថា សាសនាគ្រីស្ទ។ វាជាអ្វី? ជាគ្រាប់ពូជផ្សេង! ហើយរៀបចំ រៀបចំបង្កើត ក្រុមជំនុំជាលើកដំបូងលើផែនដី។ វាជាអ្វី? នោះជាពូជផ្សេងដែលចាប់ផ្តើមព្រលឹមចុះ មានរឿងខ្លះដាក់ បន្ថែម និងដកចេញ។

67 អ្នកណាដែលបានឮថា ក្នុងព្រះគម្ពីរមិនឱ្យបរិភោគសាច់ក្នុងថ្ងៃសុក្រ? អ្នកណាធ្លាប់ឮ ក្នុងព្រះគម្ពីរមានអ្វីដែលប្រោះទឹកជំនួសឱ្យការជ្រមុជទឹក ជ្រមុជលិច? នរណាធ្លាប់ឮរឿងទាំងអស់នោះ “គោរព ម៉ារី” ឬអ្វីមួយ? នរណាធ្លាប់ឮពីសំដីឥតបានការពុករលួយនេះ នៃប្រូតេស្តង់ដែរ? ឆ្នាំងមិនអាចហៅថាកំសៀវខ្លាញ់បាន ទេត្រូវ! គឺគ្រាន់តែខុសបន្តិចគឺខុសទាំងអស់! នរណាធ្លាប់ឮថាព្រះគ្រប់គ្រង ដឹកនាំនៅក្នុងជាអង្គការ? សូមបង្ហាញខ្ញុំកន្លែងណាមួយ ដែលបានរៀបចំឡើង និងបន្តនៅមាន។ ពួកគេស្លាប់ភ្លាមៗ ហើយមិនដែលរស់ឡើងវិញឡើយ! វាជាពេលវេលាដែលជួនកាលកើតមាន វាមានពេលសម្រាប់ព្រះធ្វើចលនា។ វាបានសម្លាប់ឥទ្ធិពលក្នុងចំណោមមនុស្ស។

68 រឿងដូចគ្នាបានកើតឡើងនៅបច្ចុប្បន្ន។ ពួកគេសម្លាប់ អ្នកមានឥទ្ធិពលនិយាយ “អូ នោះជាក្រុមអ្នក ហូលី រ៉ូលឡី ពួកគេគ្មានអ្វីសំខាន់ឡើយ។” ហើយជាហេតុផល វាជាពូជផ្សេង! ជួបព្រះបន្ទូលមុខនឹងមុខហើយឃើញថាជាអ្វី ឃើញព្រះដែលបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ព្រះក៏អាចធ្វើឱ្យថ្មទាំងនេះក្លាយជាកូនរបស់អ៊ុប្រាហាំដែរ។ អាម៉ែន។

69 ព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្ហាញថាត្រឹមត្រូវ យ៉ាងជាក់លាក់ដោយ គ្រីស្ទានដំបូងពីរបៀបដែលព្រះបានរំដោះគេពីគ្រប់យ៉ាង និងជម្ងឺ ហើយគេមានព្យាករណ៍ ហើយគេនិយាយភាសាដទៃ ប្រែពន្យល់ ហើយឱ្យសារដែលបង្ហាញថាជាការពិត

គ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែនៅមុខនៃការបង្ហាញថាត្រឹមត្រូវ ពីព្រះបន្ទូលនោះ មនុស្សបាន ជ្រើសយកខ្លួនឯង ហើយបោះឆ្នោតជ្រើសយកនិកាយ។ នោះជាម្តាយនៃគ្រប់ អង្គការស្ថាប័នទាំងអស់។

70 ទាំងពីរក្លាយជាពេញវ័យហើយនាបច្ចុប្បន្ន។ ពួកគេចាប់ផ្តើម ព្រួសពូជម្តង ទៀត។ វាបានស្លាប់ទៅ ប៉ុន្តែវារីកឡើងវិញនៅក្នុងសម័យ លូធើ (Luther) ដូច ដែលយើងបានដឹងតាំងពីដើមដំបូងនៃសារទីនេះ កាលពីអាហារពេលព្រឹក។ វា បានរីកឡើងនៅសម័យលូធើ។ តើឥឡូវពួកគេបានធ្វើអ្វី? ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីមនុស្ស អស្ចារ្យបានស្លាប់ ពួកគេបានរៀបចំបង្កើតអង្គការ។

71 វាបានរីកឡើង។ គឺម្តងទៀតនៅសម័យចនវេស្តឈ (John Westley) ពេល ដែលពួកអង់គ្លិកខេនព្រមដោយគ្រប់ទាំងសុវត្ថិភាពនិងជាប់នៅនឹងគ្រប់យ៉ាង ដែល បានចង់វា ទៅក្នុងអ្វីដែលជាសកលនិយម ហើយមានអ្វីកើតឡើង? ព្រះជាម្ចាស់ បានលើកមនុស្សម្នាក់ទៀតឡើង ហៅថាចនវេស្តឈហើយក៏ សម្លាប់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ហើយបន្ទាប់ពីគាត់ស្លាប់ភ្លាមគាត់និងអាសប៊ីនិង ពួកគេមានអ្វីកើត ឡើង? ពួកគេរៀបចំអង្គការ ឥឡូវអ្នកស្គាល់ហើយរាល់ ក្រុមមេតូឌីសទាំងអស់។ ហើយបន្តមកទៀតមានម្នាក់ទៀតអឡិចសាន់ឌីខាំ បេល (Alexander Campbell) ចិនស្មីត (John Smith) អ្វីទៀត។

72 ទីបំផុត បែកចេញពីពេនទីកុស្ត មានអ្វីជាច្រើនចេញមក។ មានអ្វីកើតឡើង បន្ទាប់មក? ពួកគេមានដំណើរការយ៉ាងល្អ អ្វីដែលរាំងខ្ទប់ដល់អ្នក? អ្នកបាន ត្រលប់ទៅរកប្រភពដដែល ដែលអ្នកបានចេញមក ត្រលប់ទៅរកជ្រលងនោះ វិញ ត្រលប់ទៅរកពូជផ្សេង ហើយបង្កើតជាអង្គការ អ្នកត្រូវទៅចុះចូលជាមួយ លោកិយ។ ហើយគ្រប់ពេលព្រះបញ្ជូនអ្វីថ្មីមកអ្នកមិនអាចទទួលវាបាន។ នោះ ត្រឹមត្រូវណាស់! ពូជផ្សេងម្តងទៀត! និងកត់សម្គាល់អ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅថ្ងៃ ផ្សេងទៀតសំបកគ្រាប់ពូជស្រូវសាលីតូចដំបូង ដែលចេញពីប្រសនេះបានចេញមក ដល់ស្លឹក និងចូលដល់រំយោលហើយត្រលប់ទៅទងវិញ ហើយចេញមក។ ហើយ សំបកគ្រាប់ពូជស្រូវសាលីតូចនេះ ផ្កាវាមើលទៅដូចជាគ្រាប់ធុញជាតិខ្លួនវា ហើយ យើងគិតថា ជាវាហើយ ប៉ុន្តែពេលអ្នកបើកវាឡើង គ្មានគ្រាប់ធុញជាតិសោះ ឡើយ។ វាគ្រាន់តែជាជំនួយ ដើម្បីឱ្យធុញជាតិលូតលាស់ប៉ុណ្ណោះហើយវានឹង

ងាប់វិញ ប៉ុន្តែជីវិតដើមពិតប្រាកដនឹងមានបញ្ចេញគ្រាប់។ កត់សម្គាល់ ដូច្នោះគេ
ហៅក្រុមជំនុំថាបានសាបព្រួស...

73 យើងរកឃើញថាក្រុមជំនុំដែលចេះតែមានឈ្មោះ ទោះបីជាពេនទីកុស្តរបស់
យើងក៏ដោយ យើងបន្តទៅមុខ តែមិនមានភាពស្តប់ចិត្ត យើងត្រូវបង្កើតក្រុម
ផ្ទាល់ខ្លួន។ គ្រប់យ៉ាងចេញមក យើងត្រូវមាននេះ យើងត្រូវមាននេះ យើងត្រូវមាន
ក្រុមមួយទៀត។ ហើយអ្នកដែលដើរតាម និយាយថា “ទ្រង់បានមកនៅលើពពក
ស។” ហើយអ្នកមួយទៀតនិយាយថា “អូ-ហូ ទ្រង់បានយាងមកនៅលើសេះស។”
“ល្អ យើងបង្កើតជាក្រុមពីរ។” មើល នេះជាអ្វី? ព្រួសជាពូជផ្សេង! ពេលទ្រង់យាង
មកទោះបីរបៀបណាទ្រង់នឹងបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ពេលទ្រង់យាងមក។
ចូររង់ចាំរហូតដល់ពេលនោះ។ ចូរចាប់...និយាយពីរឿងនោះ អ្នកមិនបានទទួល
សូម្បីតែសារនៅសម័យនោះ។ វាកែងចង្កូលបង្ហាញប្រាប់ ពីអ្វីដែលព្រះទ្រង់នឹងធ្វើ
ឬអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ហើយព្រងើយពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ នោះជារបៀប ដែល
យើងទទួលបានពូជផ្សេងនៅក្នុងនោះ។

74 ឥឡូវយើងសម្គាល់ឃើញថា នៅសព្វថ្ងៃនេះក្នុងក្រុមជំនុំយើងទាំង
—ទាំងអស់ បានព្រួសខ្យល់ ហើយច្រកប្រមូលផលបានជាខ្យល់គួច។ យើងមិន
មានការប្រជុំអធិស្ឋាន យើងមិនមានកម្មវិធីដែលយើងធ្លាប់មាន។ តើមានបញ្ហា
អ្វី? យើងដាក់ចុះរនាំងលើគ្រប់យ៉ាង។ មើលសូម្បីតែក្រុមជំនុំពេនទីកុស្តរបស់
យើងតែងខ្លួន មានជាស្រ្តីសក់ខ្លី។ ដែលនោះមិនធ្លាប់បានអនុញ្ញាតកាលពីមុន។
ជាត់មុខពាក់ ក្រចកលាបពណ៌ មានសម្ភារៈបែបនោះ យកមនុស្សចេញពីទីនេះ
ជាមួយនឹង...ដូច ជា រីកគី និងមានអ្វីផ្សេងទៀត រៀបការបីទៅបួនដង ហើយ
មានសង្ឃ អូ ពិតជាពូជ ផ្សេងណាស់! វាបង្ហូរអស់ហើយ! តើពួកគេធ្វើដូចម្តេច?
ព្រះជាម្ចាស់ មិនមានវានៅក្នុងក្រុមជំនុំទ្រង់ឡើយគេត្រូវទៅអង្គការដើម្បីចូល
ទៅក្នុងនោះ។ មានអ្នកខ្លះមិនហ៊ាននិយាយពីរឿងនេះព្រោះគេអាចត្រូវបានគេ
ដេញចេញពីអង្គការ។ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានមនុស្សដែលមិនមានទាក់ទង
ជាមួយអ្វី ក្រៅពីព្រះជាម្ចាស់ និងព្រះបន្ទូល ដែលប្រាប់សេចក្តីពិតអំពីនោះ។ នោះ
ជាអ្វី ដែលយើងត្រូវការពិតប្រាកដ។ តើយើងបានធ្វើអ្វី? សាបព្រួសពូជផ្សេង។
យើងសាបព្រួសខ្យល់ហើយឥឡូវយើងប្រមូលបានខ្យល់គួច។

75 កត់សម្គាល់ថា ពួកគេបានប្រមូលជុំគ្នាដើម្បីបញ្ចុះភ្លើង។ តើអ្នកសម្គាល់ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដំបូងចូរប្រមូលពួកវា ចងជាបាច់ រួចដាក់បាច់ជាគំនរ ហើយយើងនឹងដុតវា។” មានបាច់តូចមួយហៅថាមេតូឌីស្តបាបទីស្ត ត្រីសប៊ីត ធី រៀន លូធីរៀន ពួកគេបានផ្គុំគ្នាជាក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃក្រុមជំនុំជាច្រើន។ វា ជាអ្វី? “ប្រមូលពួកគេជាមុន!” ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នកកត់សម្គាល់ ទ្រង់ប្រមូល ស្រងែងជាមុនយកវាចេញពីស្រូវសាលីញែកវាចេញ “ប្រមូលពួកវាដាក់ផ្គុំគ្នា រួចដុត ចោល។” ពួកគេត្រូវដុតកម្ទេចជាមួយការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះ ចំពោះការដែលពួកគេ បានព្រួសពូជផ្សេងនៅក្នុងមនុស្ស ជាអ្វីដែលពួកគេ...មានទម្រង់ ជាភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធព្រះចេស្តា បដិសេធព្រះបន្ទូល គ្រាន់តែតោងជាមួយពិធីសាសនា ដែលជាជំនឿចាក់បញ្ចូលដោយនរណាម្នាក់ ព្យាយាមដាក់ទៅក្នុងព្រះបន្ទូលព្រះ។ វាមិនមានដំណើរការឡើយ។ វាជាពូជផ្សេង។

76 ខ្ញុំស្រែកនៅបច្ចុប្បន្នក៏ដូចជាពីមុន គឺព្យាករណ៍ធំជាយូរមកហើយ អេម៉ុស ពេល គាត់ចូលទៅក្នុងទីក្រុង គាត់និយាយ “ខ្ញុំមិនមែនជាព្យាករណ៍ ឬជាកូនរបស់ព្យាករណ៍ ឡើយ។ ប៉ុន្តែបើតោគ្រហឹម នរណាដែលមិនខ្លាច!” គាត់និយាយ “ពេលព្រះមាន បន្ទូល ត្រូវតែមានអ្នកថ្លែងទំនាយ។” ទ្រង់ទស្សនាពីការជំនុំជម្រះលើជំនាន់នោះ មានបន្ទូល “ព្រះជាម្ចាស់ដែលអ្នកប្រកាសថាអ្នកបានបម្រើ ទ្រង់នឹងបំផ្លាញអ្នក។”

77 អ្នកដាក់សេចក្តីនេះ វានៅក្នុងការថតទុក អ្នកចាំហើយ។ ព្រះដែល...មនុស្ស ទាំងនេះឥឡូវបានផ្តួចផ្តើមនៃ—នៃក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃក្រុមជំនុំ ហើយអ្នក ត្រូវតែចូលទៅក្នុងនោះ។ អ្នកមិនអាចនៅខាងក្រៅវាបានឡើយ។ អ្នកត្រូវតែ នៅជាបុគ្គលដើម្បីនៅក្រៅវាឬអ្នកត្រូវតែចូលក្នុងនោះ។ មិនមានកន្លែងចន្លោះ កណ្តាលឡើយ។ វាជាសញ្ញានៃសត្វតុបតុទា។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចទិញ ឬ លក់លើកលែងតែមានសញ្ញាសម្គាល់ ឬថាមាពូជផ្សេង។ ឥឡូវ ចូរនៅចេញ ពី វា! ចេញពីវា! គេចពីវា! នៅឱ្យឆ្ងាយពីវា! ព្រះដែលពួកគេប្រកាសថាខ្លួនបានបម្រើ ទ្រង់នឹងបំផ្លាញគេ។ ព្រះដែលមានសេចក្តីស្រឡាញ់យ៉ាងអស្ចារ្យទ្រង់នឹង មិន...

និយាយថា “ល្អ ព្រះយេស៊ូវអធិស្ឋានថា យើងគួរតែរួមគ្នាតែមួយ។”

78 រួចទ្រង់មានបន្ទូល “តើអ្នកអាចដើរជាមួយគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច ពីរនាក់ដែល ដើរជាមួយគ្នា លើកលែងតែគេយល់ស្របនឹងគ្នា?” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តែមួយ” ដូចជាទ្រង់និងព្រះវរបិតាជាអង្គតែមួយ។ ហើយព្រះវរបិតាជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់

ជាព្រះបន្ទូល ដែលបានបើកសម្តែងឱ្យឃើញ។ ទ្រង់គឺតែ “មួយ” ជាមួយព្រះបិតា ពីព្រោះទ្រង់គឺជាការបើកសម្តែងពីសេចក្តីសន្យា របស់ព្រះបន្ទូល។ ហើយវាជា បច្ចុប្បន្នប្រសម័យផ្សេងទៀត។ ត្រូវហើយ។ ព្រះគឺជាតែលក្ខណៈតែមួយ។ ទ្រង់ មានព្រះហឫទ័យចង់ឱ្យយើងក្លាយជាតែមួយ។

79 តើនេះអាចក្លាយជាតែមួយ នេះ បានបដិសេធកំណើតព្រហ្មចារី ហើយ មួយនេះមិនបដិសេធ តែបដិសេធការប្រោសឱ្យជាមកពីព្រះ ហើយនេះ នោះ ពួកគេទាំងអស់ជាឥតប្រយោជន៍ច្របល់បែបនោះ? មានអ្នកខ្លះនៃពួកគេមិនបាន ជឿដល់ព្រះផង ជឿថាទ្រង់ជាបុត្រារបស់ព្រះ ជឿថាជាកូនប្រុសរបស់យ៉ូសែប ដែលហៅថាបុត្រារបស់ព្រះ។ ជាការពិត។ បងប្អូនភ្លោះរបស់លូធើរឿន ស្ទឹងគឺ ជឿបែបនោះ ថាទ្រង់គ្រាន់តែជាមនុស្សល្អម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រគ្រីស្ទាន និយាយ ថាទ្រង់ជាពួកវាវិជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់ ទ្រង់មិនមានភាពជាព្រះឡើយ។ ហេតុអ្វី បើទ្រង់មិនមានភាពជាព្រះទ្រង់ជាអ្នកបញ្ឆោតធំមួយ ដែលពិភពលោក មាន។ ទ្រង់ជាព្រះមិនមែនជាអ្វីផ្សេងឡើយ។ ទ្រង់មានភាពជាព្រះ! ទ្រង់មាន ភាពជាព្រះ ដោយផ្ទាល់ទ្រង់ ទ្រង់បានបំពាក់សាច់ឈាមក្នុងចំណោមយើងក្នុង ភាពជាមនុស្ស នៃបុត្រារបស់ព្រះ។ ជាការពិត នោះជាទ្រង់។

80 ឥឡូវយើងបានឃើញពូជផ្សេងបានចូលមក។ យើងដឹងថាវានៅទីនេះគ្មាន នរណាបដិសេធឡើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ចូរកត់សម្គាល់។ ទ្រង់បំផ្លាញក្រុមនោះ ដែល ប្រកាសថាខ្លួនកំពុងបម្រើព្រះ។ អ្នកមើលចុះ។

81 ព្រះទ្រង់ដាំគ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំបញ្ចប់ហើយ ព្រោះជាពេលសម្រាប់ អធិស្ឋាន។ ព្រះដាំគ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់ ហើយគ្រាប់ពូជនោះជាព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹង អធិប្បាយសេចក្តីនោះ ពីទៅបីយប់ ជាកន្លែងដែលទ្រង់សម្រេចព្រះហឫទ័យដាក់ នាមរបស់ទ្រង់បំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ ប្រហែលជានៅពេលអាហារ ពេលព្រឹកដែលខ្ញុំមានពេលច្រើនបន្តិច។ មើល ទ្រង់ជាផ្លូវតែមួយដើម្បីវាត់គេច។ ទ្រង់ជាព្រះអធិបតីដ៏ពិត។ ទ្រង់ជាព្រះពិតតែមួយ គ្មានអង្គណាសោះក្រៅពីទ្រង់។ “យើងជាព្រះ ហើយជាព្រះតែមួយអង្គគត់។” ទ្រង់មានបន្ទូល។ ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូល “នេះជាបញ្ញត្តិៈ អ៊ីស្រាអែលអើយចូរស្តាប់ចុះយើងជាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ របស់អ្នក ជាព្រះតែមួយ។ យើងជាអង្គនោះ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នក ស្វែងរកអ្នក ផ្សេង? អង្គមួយទៀតនឹងយាងមក...យើងនឹងមកក្នុងនាមព្រះវរបិតា តែអ្នកមិន

ទទួលយើងឡើយ។ ប៉ុន្តែម្នាក់ទៀត ដែលនឹងមកដោយឈ្មោះគេ ហើយអ្នកទទួល
វិញ” ហើយពួកគេធ្វើនៅ នីសៀ(Nicaea)។

“តើអ្នកជាគ្រីស្ទាន?”

“ខ្ញុំជាបាបទីស្ទ។”

“តើអ្នកជាគ្រីស្ទាន?”

“ខ្ញុំ ជាពោធិកុស្ត។”

“តើអ្នកជាគ្រីស្ទាន?”

“ខ្ញុំជាមេតូឌីស” ឈ្មោះផ្សេងទៀត។

82 ប៉ុន្តែពេលវាចូលមកក្នុងនាម “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ពួកគេដើរចេញយ៉ាងឆ្ងាយ
តាមតែអាចទៅ រួចពួកគេមិនចង់ធ្វើអ្វី ជាមួយវាឡើយ ព្រួសទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល
ហើយព្រះបន្ទូលនឹងប្រកាសអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ចូរកត់សម្គាល់ពីផ្លូវតែមួយ ដើម្បី
រត់ចេត! ទ្រង់ជាកុលាបនៅសារ៉ុនព្រះគម្ពីរប្រាប់ពីទ្រង់។ គ្រប់ទាំង ចំណងជើង(ក្នុង
ព្រះគម្ពីរ) នៃព្រះគឺជាកម្មសិទ្ធិ របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ជាអាល់ហ្វាអូមេហ្គា
ជាដើម និងជាចុងទ្រង់គឺបែបនោះក៏ជាឥឡូវនេះ និងក៏នឹងមកជាប្រុសនិងកូនចៅ
ជាវីឌខាំងប្រុសនិងជាកូនចៅរបស់ជាវីឌជាតារាពេលព្រឹកនិងជាកុលាប នៅសា
រ៉ុនជាផ្ទាល់នៅតាមជ្រលងជាអាល់ហ្វា អូមេហ្គា ឌីពុក កូនប្រុស ព្រះវិញ្ញាណដ៏
វិសុទ្ធទាំងអស់គឺនៅក្នុងព្រះ យេស៊ូវគ្រីស្ទ! ទ្រង់ជាការបើកសម្តែងឲ្យឃើញ យ៉ាង
ពេញលេញនៃព្រះយេហូវ៉ា ដែលព្រះបានបំពាក់សាច់ឈាមមករស់ក្នុង ចំណោម
យើង។ នេះជាទ្រង់យ៉ាងពិតប្រាកដ។

83 ទ្រង់ជាកុលាបនៅសារ៉ុន។ តើគេធ្វើអ្វីជាមួយកុលាបនៅសារ៉ុន? ពួកគេបេះ
វា យកមកហែកជាកម្ទិចដើម្បីឲ្យក្លាយជាទឹកអប់ចេញពីនោះមក។ កុលាបស្អាត
ត្រូវ តែបេះកាត់យកមកដើម្បីបានទឹកអប់ចេញពីកុលាប។នោះជាជីវិតមួយយ៉ាង
ល្អមិន ដែលមានជីវិតណាស់នៅដូចនោះឡើយ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែច្របាច់ខ្ទេចនៅ
កាលវ៉ារី។

84 មើលពួកគេយក—ប្រេងតាំងរបស់កុលាបនៅសារ៉ុន ចាក់វាទៅលើអឺរ៉ុន គាត់
ត្រូវតែចាក់ប្រេងតាំងនោះ ដើម្បីចូល ទៅក្នុងពីមុខព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងទីបរិសុទ្ធ
ក្នុងរ៉ាំងននបរិសុទ្ធ។ គាត់ត្រូវតែទទួលការចាក់ប្រេងតាំងជាមួយកុលាបនៅសា

រ៉ុន ដើម្បីចូលទៅបោះបង្គោល លើក្តីមេត្តារៀងរាល់ឆ្នាំ។ ហើយប្រេងតាំងនោះ ត្រូវតែមានលើគាត់ ជាគ្លីនក្រអូបចំពោះព្រះអម្ចាស់ ដាក់ឈាមចៀមនៅពីមុខគាត់ បន្ទាប់ពីគាត់ត្រូវបានបោះឈាមលើខ្លួនដោយចៀម។ ទទឹមនិងកណ្តឹងដែលនៅ ជុំវិញអារបស់គាត់ គាត់ត្រូវដើរដោយជំហានពិតប្រាកដ ដោយសម្តែងជា “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធជាព្រះអម្ចាស់។”

85 កត់សម្គាល់ទ្រង់ជាកុលាបនៅសារ៉ុន ជាគ្លីនរស់ក្រអូប ជាប្រេងតាំងចំពោះ រាស្ត្រទ្រង់។ អ្នកមិនអាចចូលចំពោះទ្រង់ដោយជំនឿផ្សេងឡើយ គឺជាអ្វីផ្សេង ប៉ុន្តែ ប្រេងតាំងពីកុលាបនៅសារ៉ុន ជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់ក៏ជាផ្កានៅជ្រលងផងដែរ។

86 ឥឡូវតើអ្នកអាចយកអាភៀនបានដោយរបៀបណា? អ្នកអាចបានអាភៀន មកដោយសាយកផ្កាមកច្របាច់ឲ្យខ្ទេច អ្នកនឹងទទួលបានអាភៀន។ ដុកទំរង់បាន បើវានៅក្នុងទីពិសោធន៍របស់គាត់។ យកមនុស្សម្នាក់មានបញ្ហាប្រសាទ ឬរងរង ឬស្រ្តីណាមានអារម្មណ៍ថាស្ទើរឆ្កួតរងរង នាងដើរលើកម្រាលហើយស្រែកគាត់ កំពុងរំជួលចិត្ត ដុកទំរង់នឹងយកអាភៀនផ្កាបន្តិច មករុញបញ្ចូលក្នុងដៃរបស់នាង ឬ សំសែកនៃឯណាមួយ ឬអ្វីរបស់គាត់ ហើយគេនឹងស្ងាត់ហើយ។ វាមានរយៈពេល មួយស្របក់។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីអាភៀនបានសាបអស់នោះនឹងភ្ញាក់ឡើងទៀត ហើយ អាក្រក់ជាងមុនផង។

87 ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកចុះ សម្លាញ់គ្រប់គ្នា មានតែអាភៀនដ៏ពិតដែលយកពីផ្កានៅ ជ្រលងដែលខ្ញុំស្គាល់។ ទ្រង់ជាផ្កានៅជ្រលងជ្រោះ។ ទ្រង់ត្រូវបានច្របាច់កម្ទេច នៅកាលវារី។ ទ្រង់បានរងរបួសសម្រាប់ការរំលង ដោយសារស្នាមរំពាត់ទ្រង់យើង បានជា។ ក្នុងនោះ ចេញពីផ្កាដែលច្របាច់កម្ទេច ទ្រង់ជាផ្កានោះ។ ទ្រង់ជាផ្កា ដែលអស្ចារ្យនៃផ្កាដែលដុះមក ជាផ្កានៅជ្រលង ហើយជាផ្កាកុលាបនៅសារ៉ុន នេះ។ ឥឡូវទ្រង់គង់នៅយប់នេះ នៅចន្លោះស្ថានសួគ៌និងផែនដី ខ្ញុំជឿ ទ្រង់នោះ ពេលនោះ ដើម្បី—ដើម្បីយកបាបមនុស្សលោកចេញ ហើយនាំយកការប្រោសឲ្យ ជារបស់ទ្រង់មកកាន់ពិភពលោកវិញ។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ទ្រង់នៅ ដូចម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

88 សម្លាញ់ ពេលព្រះបានប្រាប់ម៉ូសេ នៅក្នុងរហោស្ថានឲ្យលើកពស់ស្ពាន់ ជា គំរូមួយពី—ពីទ្រង់ លើកពស់ស្ពាន់ឡើង។ ហើយស្ពាន់ជាតំណាងនៃបាបដែល បានជំនុំជម្រះពស់ជាតំណាងរបស់ស្ពាន់ជាតំណាង “បាបដែលបានជំនុំ ជម្រះ

ហើយ។” ដោយព្រលឹងស្គាន់ជា “ការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះ” ដូចជាអាសនាស្គាន់ ដែល ជាកន្លែងដាក់យញ្ញបូជាដែរ។ ហើយអេលីយ៉ាក៏ងើយមើល ហើយនិយាយ ថា មេឃមើលទៅដូចជាស្គាន់ ការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះលើជាតិសាសន៍មិនជឿដែល បានងាកចេញពីព្រះ។ ស្គាន់តំណាងឲ្យការជំនុំជម្រះ ការជំនុំជម្រះមកពីព្រះ។ ហើយពស់នោះតំណាងឲ្យបាបដែលបានជំនុំជម្រះរួចហើយ ហើយព្រះយេស៊ូវជា ពស់ដែលបានធ្វើឲ្យក្លាយទៅជាបាបសម្រាប់យើង ហើយយកការជំនុំជម្រះ របស់ ព្រះលើអង្គទ្រង់។ ទ្រង់ត្រូវបូសស្នាមដោយសារការរំលងរបស់យើង ត្រូវបានរង ស្នាមដាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើងទណ្ឌកម្មនៃសេចក្តីសុខសាន្តរបស់ យើង គឺ នៅលើទ្រង់ ហើយដោយស្នាមរំពាត់លើទ្រង់យើងបានជា។

89 អូ ព្រះមានបន្ទប់ពេញដោយអាភៀន នៅយប់នេះសម្រាប់អ្នក។ មិត្ត គ្រីស្ទបរិស័ទអើយ អ្នកមានជម្ងឺ និងការឈឺចាប់។ អូ អ្នកមានការបារម្ភ វាជាការ លំបាកពេកសម្រាប់អ្នក។ អ្នកមិនអាចទ្រាំបានយូរឡើយ អ្នក—អ្នកប្រែជាព្រៃនៅ សម័យនេះដែល អ្នកកំពុងរស់នៅ។

90 តើអ្នកបានឮ *ខ្សែជីវិត* នៅយប់នេះ នោះជាអ្វីគេបាននិយាយ នោះ—នោះ ប្រទេសរុស្ស៊ីនិយាយនៅក្នុង 55 ដែលពួកគេនឹង “គ្រប់គ្រងពិភពលោកទាំងមូល”? មុនការនោះកើតឡើង ការលើកឡើង ត្រូវតែមានសិន។ ដូច្នេះឃើញថាវាកៀក ប៉ុណ្ណា មិត្តអើយ? ឥឡូវវានៅកាន់តែកៀកជិតហើយ។

91 តើអ្នកមិនស្វែងរកទ្រង់នៅយប់នេះឲ្យអស់ពីចិត្តទេឬ? ទ្រង់ជាផ្កានៅជ្រលង ហើយទ្រង់នៅតែដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ។ ទ្រង់គង់នៅ យប់នេះដើម្បីលើកអង្គទ្រង់ឡើង ក្នុងចំណោមវាស្ត្ររបស់ទ្រង់ គឺប្រៀបដូចជា ម៉ូសេលើក—សញ្ញាបាប ដែលជំនុំជម្រះ។ ប៉ុន្តែមិនមែនតែបាបនោះទេ តែជា ជម្ងឺផងដែរ។ ចូរចងចាំព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដូចដែលម៉ូសេបានលើកពស់ សម្រាប់បាប ការមិនជឿ ឬជម្ងឺ។ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានលើកឡើង ក៏សម្រាប់បាប ជម្ងឺ និងការមិនជឿ ដូច្នេះកូនមនុស្សក៏ត្រូវបានលើកឡើងដែរ។” តើម៉ូសេលើកវា ឡើងដើម្បីអ្វី? សម្រាប់អំពើបាប ការមិនជឿ និងសម្រាប់អ្នកមិនជឿ។ ព្រះយេស៊ូវ ត្រូវបានលើកឡើង ក៏សម្រាប់អ្នកមានបាប អ្នកជំងឺ និងអ្នកមិនជឿ។ ទ្រង់គឺនៅ ដដែល។

92 ឥឡូវ នៅយប់នេះ នៅថ្ងៃដែលយើងមានពូជផ្សេងយ៉ាងធំ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បានសន្យានៅក្នុងគម្ពីរលូកាថា នៅក្នុងថ្ងៃ...មុនការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ នឹងដូចជាថ្ងៃនៅក្រុងសូដុមដែរ ហើយពេលកូនមនុស្សនឹងសម្តែងអង្គឲ្យឃើញ ក៏ដូចជាបុត្រមនុស្សដែលបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឲ្យអំប្រាហាំឃើញដែរ ជាអេឡូហ៊ីម ព្រះដែលមានសាច់ឈាមក្នុងចំណោមមនុស្ស ហើយរស់នៅទីនោះជាមួយអំប្រាហាំ និងបង្ហាញមកចំពោះគាត់ មានបន្ទូលប្រាប់គាត់ពីអ្វីដែលសារ៉ាំកំពុងគិត (អង្គុយក្រោយគាត់) នៅក្នុងតង់ជំរុំ ដែលទ្រង់មិនធ្លាប់ឲ្យឃើញ។ មានបន្ទូលប្រាប់នាង ពីនាង...ហើយហៅឈ្មោះនាងថា “សារ៉ាំ” “អំប្រាហាំ” មិនមែនជារបស់គាត់—មិនមែនឈ្មោះរបស់គាត់អាប៉ារ៉ាម គាត់បានចាប់ផ្តើមជា អំប្រាហាំ។ មិនមែនជាសារ៉ាំយសារ៉ាំ-យ តែជា សារ៉ាំវិញ។ “ឯណាប្រពន្ធអ្នក សារ៉ាំ?”

និយាយ “នាងនៅក្នុងតង់ពីក្រោយទ្រង់។”

93 មានបន្ទូល “យើងនឹងមករកអ្នកតាមពេលនៃជីវិត។” ហើយនាងសើច។ ទ្រង់មានបន្ទូល “ហេតុអ្វីបានជានាងសើច?”

94 ឥឡូវ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មុនពេលដែលពូជផ្សេងនេះត្រូវបានប្រមូល និងដុតចោល បុត្រមនុស្សនឹងបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ នៅក្នុងរបៀបដូចគ្នាដែលទ្រង់ធ្លាប់ធ្វើ។” ហើយនោះ...វាគឺជាអ្វី? វាជាការលើកឡើង សារជាថ្មី នៅពីមុខអ្នក គឺព្រះយេស៊ូវនៅដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរហូតទៅ។ តើអ្នកជឿទេ? ចូរយើងឱ្យនក្កាលសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

95 ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ព្រះបន្ទូលទ្រង់ពេញ—ពេញដោយអាហារ សម្រាប់ទូលបង្គំ ឱព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំស្រឡាញ់វាណាស់! ទូលបង្គំរស់ដោយសារព្រះបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់។ វាហាក់ដូចជាសមត្ថភាពរបស់ទូលបង្គំមិនចេះគ្រប់គ្រាន់។ ទូលបង្គំពេញចិត្តនឹងអង្គុយនៅតុរបស់ទ្រង់ នៅជុំវិញព្រះបន្ទូលទ្រង់ និង រីករាយជាមួយព្រះពរ ព្រះអម្ចាស់ ពេលទូលបង្គំមកជុំគ្នាបែបនេះ ជាបងប្អូនប្រុសស្រីជាអ្នកដែលត្រូវបានទិញមកដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះបុត្រារបស់ព្រះដែល ជាអ្នកត្រូវបានទិញមកដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ ហើយទូលបង្គំមកយប់នេះព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំសូមថ្វាយការឧទ្ទិសយប់ទាំងនេះ ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ហើយតាមរយៈបទគម្ពីរទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដោយស្នាមរំពាត់នោះទូលបង្គំបានជា។” វាមិនសំខាន់សម្រាប់ការអធិស្ឋាន

ជាង (គ្រាន់តែសារភាពបាបរបស់យើង) គឺដោយស្នាមរំពាត់លើទ្រង់ទូលបង្គំបាន (អតីតកាល)ជា។ ឱថ្ងៃនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ! អស្ចារ្យ—អ្វីជាសេចក្តីសន្យា១១ដោយ អេម៉ាញូអែល! នោះជា សេចក្តីពិត។

96 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បន្តិចទៀតពិភពលោកមិនឃើញខ្ញុំទៀតឡើយ តែអ្នកនៅ មើលឃើញខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំ” (ការប្រកបពាក្យផ្ទាល់ខ្លួននៃ “ខ្ញុំ”) “ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នក ទាំង នៅក្នុងអ្នករហូតដល់ ថ្ងៃចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោក។” ហើយនៅពេលចុងបញ្ចប់ នោះ ការបំពេញសម្រេចដ៏ធំនេះ មុនវាកើតឡើង ទ្រង់មានបន្ទូលថា គឺវាដូចជា ពេលមុនភ្លើងបានធ្លាក់មកលើក្រុងសូដុម ហើយបំផ្លាញពិភពរបស់សាសន៍ដទៃ ដែរ នោះមានការបើកសម្តែងម្តងទៀត ពីបុត្ររបស់មនុស្សដូចនៅក្នុងសូដុមដែរ។ ព្រះបិតាសូមកុំឲ្យមនុស្សខកខានពីរឿងនេះឡើយ។

97 ហើយខ្ញុំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គ ទោះជាអ្វីដែលគ្រោតគ្រាតបន្តិច (បើសិនទូលបង្គំ និយាយខុសសូមអត់ទោសឲ្យទូលបង្គំ)សូមទាញវាឲ្យមកចំកន្លែងវិញ។ ទូលបង្គំ ស្រឡាញ់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋាន កុំឲ្យពួកគេ ខកខានឡើយ។ សូមឲ្យយប់នេះក្លាយជាយប់អស្ចារ្យ ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យរាល់ ជម្ងឺ ការក្តៅក្រហាយ ភាពខ្វាក់ងងឹត អ្វីក៏ដោយដែលនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់ឲ្យបាន ជានៅយប់នេះ។ សូមឲ្យអ្នកមានបាបបានសង្គ្រោះ។ ទោះចិត្តរបស់ពួកគេឥឡូវ បើគេជាអ្នកមិនជឿ សូមឲ្យគេទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅពេលនេះ។ សូមទទួលយកឱ ព្រះវរបិតាអើយ។ ទាំងអស់នេះគឺនៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់។ ទូលបង្គំទាំងអស់គ្នាសូម ចុះចូលជាមួយទ្រង់ ដើម្បីឃើញវត្តមានរបស់ទ្រង់នៅចំណោមទូលបង្គំ។

98 ហើយ ទ្រង់មានបន្ទូល ក្នុងយ៉ូហាន ១៤:១២ “អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំនោះ នឹងធ្វើការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ។” ព្រលនទូលបង្គំបានដឹងថាទ្រង់បាន ធ្វើឲ្យមនុស្សបាន ស្គាល់ទ្រង់ ដោយទ្រង់ជាព្យាការី ដែលម៉ូសេបាននិយាយថានឹងរស់ឡើងវិញ។ ពួកគេមិនមានព្យាការីរ៉ាប់រងឆ្លាំមកហើយ ពូជផ្សេងបានមាននៅគ្រប់កន្លែង ប៉ុន្តែ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅតែត្រូវបានបំពេញដដែល ដូច្នេះព្រះបន្ទូលបានក្លាយជា សាច់ឈាម ហើយពូជផ្សេងក៏បានក្លាយជាសាច់ឈាមដែរ។ ហើយព្រះបិតា ទូលបង្គំបានឃើញវាម្តងទៀតនៅសព្វថ្ងៃ ពូជផ្សេងបានក្លាយជាបាច់ មួយយ៉ាង ធំ ហើយទូលបង្គំក៏ឃើញព្រះបន្ទូលបានមករបៀបដូចគ្នា។ សូមប្រទានពរដល់ ទូលបង្គំនៅយប់នេះ ព្រះវរបិតា។ ទូលបង្គំសូមចុះចូលនឹងទ្រង់ ជាមួយព្រះបន្ទូល

ទ្រង់។ អ្វីដែលទ្រង់ចាំបាច់ឲ្យទូលបង្គំធ្វើសូមបង្ហាញទូលបង្គំព្រះអម្ចាស់។ ក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាមែន។

99 [បងប្អូនស្រីម្នាក់និយាយភាសាដទៃ ខ្សែអាត់ទទេ—Ed។] យើងមិនដឹងថា ទ្រង់មានបន្ទូលបែបណាទេ ទ្រង់ប្រហែលជាចង់មានបន្ទូលប្រាប់ពីអ្វីមួយ ដូច្នោះ សូមឲ្យគោរពមួយភ្លែត។ [ខ្សែអាត់ទទេ បងប្អូនប្រុសម្នាក់បានបកប្រែ—Ed។]

100 អាមែន។ តើអ្នកធ្លាប់អានខ្សែអាត់ទទេ—Ed] បទគម្ពីរថា កន្លែង ដែលខ្មាំងសត្រូវចូលមក ហើយពួកគេមកប្រជុំគ្នា ហើយពួកគេ...ខ្មាំងសត្រូវ រៀបរយដូចជាកងកម្លាំងធំមួយ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ បានធ្លាក់មកលើ មនុស្សម្នាក់ ហើយប្រាប់គាត់ ហើយគាត់ថ្លែងទំនាយ ហើយប្រាប់គាត់ថាត្រូវ ទៅណាហើយដេកនៅរង់ចាំ ហើយពួកគេក៏បាន កម្ទេចខ្មាំងសត្រូវរបស់គេ។ បាន មកសារជាថ្មីហើយ។ មានកន្លែងសម្រាប់កម្ទេចខ្មាំងសត្រូវរបស់អ្នក ឃើញ ដោយ យកព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះហស្តរបស់ព្រះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាការពិតគឺជា ព្រះបន្ទូលដូច្នោះចូរយកការនោះដាក់ក្នុងចិត្តនៅយប់នេះ ពេលដែលយើងបានហៅ ជួរអធិស្ឋាន។

101 ខ្ញុំជឿថាប៊ីលលីបានចែកកាតអធិស្ឋានម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ ប៊ី ប៊ី ចូរយក ប៊ី ៨៥។ កាលពីយប់មិញយើងមាន១៥កាលពីយប់មិញ។ យើងព្យាយាមយក ១៥ក្នុងមួយយប់។ ហើយបន្ទាប់មកចូរទុកកាតអ្នកចុះ យើងនឹងយក ឥឡូវ។ ចូរ យើងព្យាយាមម្តង១៥។ ៨៥ ប៊ី ដូចជាប្រានហាំ អ្នកដឹងហើយ។ ប៊ី៨៥ដល់១០០។ ហើយយើង...ចូរមើល នរណាមានប៊ី ៨៥ លើកដៃ។ អ្នកប្រាកដហើយ ...អូ នៅ ខាងក្រោយ ត្រូវហើយ ៨៥ទាំងអស់មកខាងមុខ។

102 ឥឡូវ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ...ដូច្នោះប្រហែលជាមានអ្នកថ្មី ដូច្នោះមិនបានដឹងថា ដំណើរការធ្វើយ៉ាងមិចទេ។ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ មកទីនេះ ប្អូនណាម្នាក់ក៏បាន បើសិនជាគាត់មិនអាចមកបាន បងប្អូនប្រុសបូរដី(Border) នរណាម្នាក់ទៀត។ មានមនុស្សខ្លះនឹងចុះមក ហើយយកកាតនេះ ពួកគេមាន១០០នាក់ ហើយឈរ នៅខាងមុខមនុស្សហើយបញ្ចូលជាមួយគ្នា។ ដូច្នោះគាត់ឲ្យកាតដល់អ្នក គាត់ មិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ អ្នកត្រូវឡើងមកទីនេះលើវេទិកា គាត់មិនបានដឹង ទេ។ ហើយខ្ញុំក៏មិនបានដឹងដែរ។ ខ្ញុំមកដល់ពេលយប់ទាញមកម្តង១០ឬ១៥នាក់ នៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងកាត។ នោះមិនមានអ្វីត្រូវធ្វើ ជាមួយការប្រោសឲ្យជា

ដល់អ្នកទេ? អ្នកអាចអង្គុយនៅទីនោះ។ មើលកាលយប់មិញ។ មានប៉ុន្មាននាក់
កាលពីយប់មិញ ចូរមើលដែររបស់អ្នក? មនុស្សនឹងត្រូវបានប្រោសឲ្យជាទូទាំង
ការប្រជុំ!

103 ឥឡូវគឺ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០។ សូមឲ្យពួកគេចូលមកឥឡូវ។ បី៨៥
៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០។ នោះត្រូវហើយ...ប្រាកដណាស់ យើងត្រូវការ...ហើយ
បើមាននរណាម្នាក់...នៅទីនេះមាននរណាម្នាក់ទៀត បាទ ធ្វើត្រូវហើយ។ ៩០
ពី៩០ដល់១០០។ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩។

104 បើអ្នកមិនអាចកម្រើកបាន បើអ្នក...ខ្ញុំឃើញយើងមានប្តីប្រពន្ធមួយគូ មាន
កៅអីរុញកង់បីទីនេះ ពួកគេមានបួននាក់ ខ្ញុំជឿ ខ្ញុំអាចមើលឃើញ។ បើអ្នកមាន
កាតអធិស្ឋាន នោះ—នោះជាលេខរបស់អ្នកដែលនឹងត្រូវគេហៅ ហើយកុំទៅណា
គ្រាន់តែលើកដៃបានហើយ យើងនឹងរុញឡើងមកទីនេះ។

105 ហើយបើអ្នកមិនមានកាតអធិស្ឋាន ចូរអង្គុយនៅទីនោះ ហើយអធិស្ឋាន
ហើយនិយាយ “ព្រះអម្ចាស់ព្រះយេស៊ូវ សូម—សូម—សូមទ្រង់គង់ជាមួយ
ទូលបង្គំយប់នេះ។” តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះនាយប់នេះមិនមានកាតអធិស្ឋាន
លើកដៃ។ អូ ខ្ញុំ! ត្រូវហើយ ឥឡូវសូមនិយាយបែបនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនមែនជា
ការប្រមាថទេ។ ប៉ុន្តែធ្លាប់មានស្រ្តីតូចម្នាក់មិនមានកាតអធិស្ឋាន យើងនិយាយ។
គាត់បានជ្រៀតហ្នឹងមហាជន នាងនិយាយ (ឥឡូវសូមស្តាប់ឲ្យច្បាស់) “បើខ្ញុំអាច
ប៉ះក្រណាត់អាវបុរសនោះតែបន្តិច ខ្ញុំនឹងជាភ្លាម។” តើប៉ុន្មាននាក់ដែលបានដឹង
រឿងនេះ? ត្រូវហើយ។ តើនាងធ្វើយ៉ាងមិច? នាងប៉ះទ្រង់ ហើយក៏បានសម្រេច
រួចក៏អង្គុយចុះ។ ហើយព្រះយេស៊ូវបែរមក ទ្រង់ដឹងថានាងនៅឯណា។ ត្រូវទេ?
ទ្រង់ដឹងពីបញ្ហារបស់នាងពីមុនជាអ្វី។ ត្រូវទេ? ទ្រង់ដឹងពីបញ្ហារបស់នាងពីមុន
ដូច្នោះទ្រង់ក៏ប្រាប់នាង ពីបញ្ហារបស់នាង។ ហើយនាងមានបញ្ហាឈាមធ្លាក់ ក្នុង
រាងកាយក៏បានឈប់។ ត្រូវទេ? ព្រោះហេតុអ្វី? នាងបានប៉ះទ្រង់។

106 ឥឡូវមានគ្រីស្ទានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះបានដឹងតាមរយៈហេព្រើរ គម្ពីរហេព្រើរ
ថាព្រះយេស៊ូវឥឡូវជាសង្ឃដ៏ខ្ពស់ ជាសង្ឃខ្ពស់ដែលអាចប៉ះដោយអារម្មណ៍ដ៏
កំសាយរបស់យើង? តើទ្រង់ពិតជាដូច្នោះ? ត្រូវហើយ បើសិនជាទ្រង់នៅតែជា
សង្ឃដ៏ខ្ពស់ នៅតូនាទីដដែល ជាសង្ឃដ៏ខ្ពស់ តើទ្រង់នឹងសម្តែងជាយ៉ាង ណា?
ទ្រង់នឹងសម្តែងចេញនៅដូចទ្រង់ធ្លាប់ធ្វើពីមុនដដែល។ តើអ្នកជឿថាដូច្នោះទេ?

ទ្រង់នឹងសម្តែងចេញនៅដូចទ្រង់ធ្លាប់ធ្វើពីមុនដដែល បើអ្នកគ្រាន់តែជឿប៉ុណ្ណោះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿដូច្នោះ ចូរលើកដៃឡើងហើយនិយាយ “ខ្ញុំពិតជាជឿ”?

107 ត្រូវហើយ មុនពេលពួកគេបង្កើតជួរអធិស្ឋាន ចូរឲ្យមានជួរអធិស្ឋាននៅទីនោះ។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដឹងពីវត្តមានរបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់មានវត្តមាននៅទីនោះ។ ចូលមក។ ជួរអធិស្ឋានរួចរាល់ហើយឬនៅ? ខ្ញុំត្រូវបានកោះហៅឲ្យទៅទីនោះ។ អ្នកគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែអធិស្ឋានចុះ ចូរមើលតាមរបៀបនេះហើយអធិស្ឋាន គ្រាន់តែជឿ។

108 មានស្រ្តីតូចមួយអង្គនៅទីនោះសម្លឹងមកខ្ញុំ អង្គុយក្បែរស្រ្តីដែលពាក់ជ័រ តា។ តើអ្នកមិនបានមើលឃើញអ្វីដែលពួកវាលើស្រ្តីនោះទេ? មើលមកទីនេះ។ ឃើញ? នាងមានបញ្ហា ឈឺចាប់ជាមួយបេះដូងរបស់នាង។ អ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នកទេ? បើអ្នកជឿ ចូរលើកដៃនោះហើយជាបញ្ហារបស់អ្នក។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវបើនោះជាបញ្ហារបស់អ្នក លើកដៃរបស់អ្នកឡើង ដើម្បីឲ្យមនុស្សគេមើលឃើញ លើកដៃបែបនោះ។ ឥឡូវ អ្នកមិនមានវាទៀតឡើយ។ ជំនឿអ្នកធ្វើឲ្យអ្នកបានជាហើយ។

109 ទ្រង់នៅតែដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត។ អូ មានពូជផ្សេង ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវនៅ តែដដែលដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះនិងរៀងរហូតទៅ។ តើនេះ...ឥឡូវចូរបន្តអធិស្ឋាន ឃើញ អ្នកមិនចាំបាច់ឡើងមកទេ នោះអ្នកនឹងដឹង។

110 ឥឡូវ នេះជាស្រ្តីម្នាក់។ តាមតែខ្ញុំដឹង ខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញនាងក្នុងជីវិតខ្ញុំឡើយ នាងជាស្រ្តីម្នាក់ឈរនៅទីនេះ ហើយមានកាតអធិស្ឋាន ហើយមិនដឹងថាអ្នកត្រូវបានគេហៅឲ្យមកឬអត់។ មានអ្នកឲ្យកាតអធិស្ឋានដល់អ្នក ហើយអ្នក—លេខរបស់អ្នកត្រូវបានគេហៅដូច្នោះអ្នកបានមកទីនេះ ត្រូវទេ? ហើយខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកតាមរបៀបណាទេ អ្នកជានរណា អ្នកមកពីណា អ្វីដែលអ្នកត្រូវការ គឺមិនបានស្គាល់អ្វីសោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាបុរសម្នាក់ អ្នកជាស្រ្តីម្នាក់។ ជាការពិត។ រូបភាពដូចគ្នានេះ បានចូលមកក្នុងព្រះគម្ពីរ សាវ័កយ៉ូហាន ជំពូក៤។

111 ឥឡូវ អ្នកនិយាយ “តើអ្នកធ្វើអ្វី បងប្អូនប្រុសប្រាសហាំ គឺមួយស្របក់មុន?” គ្រាន់តែជាការទាញឲ្យចូលមកក្នុងគន្លងវិញ ឃើញ។ ខ្ញុំមិនដឹង ឃើញ។ ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនបានដឹងឡើយ។ ចុះស្រ្តីម្នាក់នៅទីនោះយ៉ាងណាដែរ? ខ្ញុំ

មិនដែលស្រ្តីម្នាក់នោះក្នុងជីវិតខ្ញុំឡើយ។ នាងជាអ្នកថ្មីទាំងស្រុងសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំជឿថាជាស្រ្តីម្នាក់។ តើអ្នកណាជាអ្នកដែលទើបតែបានជាក្នុងចំណោមហ្នឹង ទស្សនិកជន? អ្នកនឹង... បាទ។ យើងជាអ្នកថ្មីចំពោះគ្នា។ បើសិនជាការពិតគ្រឿង ដែលបែបនេះ។ ឃើញ? ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្រ្តីម្នាក់នោះទេ។ ប៉ុន្តែនាងអង្គុយនៅ ទីនោះ ជឿ។ ឥឡូវនាងប៉ះអ្វីមួយហើយ តើមែនទេ? វាមិនល្អទេដែលប៉ះខ្ញុំ។

112 ឥឡូវតើអ្នកមិនអាចឃើញថាព្រះគម្ពីរជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ? ទ្រង់ ដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ។ យើងក្លាយជាឆាបឆាយចំនែក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? នោះជាគ្រាប់ពូជពិត។ ហើយ បើសិនជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏ពិតចូលទៅក្នុងគ្រាប់ពូជនៃព្រះបន្ទូល មិន... វា មិនបានមានចំណែកក្នុងនោះទេឬ (ព្រោះ អារក្សប្រើបែបនោះ) អ្នកត្រូវតែយក ទាំងអស់ ឃើញ គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ព្រោះទ្រង់មិនមែនជាពាក់កណ្តាលព្រះទេ ទ្រង់ជាព្រះទាំងស្រុង។ ឃើញ? ហើយនោះជាអ្វីដែលកើតឡើង។

113 ឥឡូវមានស្រ្តីម្នាក់ ខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួបនាងទេ។ ព្រះយេស៊ូវធ្លាប់ជួបស្រ្តីម្នាក់ បែប នេះម្តង ប្រហែលជាមិនមានលក្ខខណ្ឌដូចគ្នា ខ្ញុំមិនដឹង។ ហើយពេលនោះ ទ្រង់អង្គុយនៅអណ្តូងទឹក។ ទ្រង់—ទ្រង់ត្រូវធ្វើដំណើរ ទៅសាម៉ារី។ ហើយយើង ឃើញថា សាម៉ារីគឺនៅឆ្នើងភ្នំ។ ហើយ—ហើយទ្រង់កំពុង ទៅយើរីខ្ញុំ តែបែបទៅ សាម៉ារីហើយទៅ ក្រុងមួយឈ្មោះស៊ីខារ។ ហើយទ្រង់អង្គុយនៅ លើមាត់អណ្តូង ហើយបញ្ជូនសារក្រែងចេញទៅរកអាហារ។

114 តើនៅលើពិភពលោកមានជាតិសាសន៍ប៉ុន្មាន? បី។ ហាំ សិម ប្រជាជនយ៉ា ផែត។ យើងទាំងអស់គ្នាចេញមកពីលូអេរ។ ហើយអ្នកផ្សេងទៀតលើពិភពលោក ត្រូវបានបំផ្លាញអស់ហើយសម័យនោះ។ គឺមានតែជាតិសាសន៍ប៉ុណ្ណោះ យូដា សាសន៍ដទៃ និងសាម៉ារី (ពាក់កណ្តាលសាសន៍ដទៃនិងយូដា)។ នោះហើយជា សាសន៍នៅលើពិភពលោក ឃើញ មានតែបី។

115 អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងបីទម្រង់។ ដូចជាបី យ៉ាងដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់នេះ: មាន៣វគ្គនៃពូជផ្សេង បីវគ្គនៃព្រះបន្ទូល ក្លាយជាសាច់ឈាម នឹងតទៀត។ ឃើញទេ?

116 ឥឡូវ ហើយទ្រង់—ទ្រង់ដែលមានបន្ទូលទៅសាសន៍យូដា ប្រាប់ដល់ភីលីព ពេលដែលគាត់នាំណាថាណែលមក នៅកន្លែងដែលទ្រង់គង់ ហើយនិយាយ

“ខ្ញុំឃើញគាត់តាំងពី ពេលគាត់នៅក្រោមដើមឈើ។” ទ្រង់ប្រាប់..អន្តរា ឲ្យ នាំ ពេត្រុស មកទ្រង់មានបន្ទូល “ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺស៊ីម៉ូន អ្នកត្រូវបានហៅថា ជា ‘ពេត្រុស’ ចាប់ពីពេលនេះតទៅ។” មានបន្ទូល “អ្នកជាកូនរបស់យូណាស។” ឃើញ? ឥឡូវពួកគេទាំងអស់ជាសាសន៍យូដា។

117 ប៉ុន្តែនៅទីនេះ ទ្រង់បានទៅឯសាសន៍ដទៃ...មិនមែនជាសាសន៍ដទៃតែជា សាសន៍សាម៉ារី។

118 ឥឡូវជាពេលវេលារបស់សាសន៍ដទៃ។ ទ្រង់មិនដែលសម្តែងឡើងម្តងណា ឡើយដល់សាសន៍ដទៃ។ ស្វែងរកក្នុងគម្ពីរ។ មិនដែល។ ប៉ុន្តែទ្រង់សន្យានៅក្នុង លូកា២២ ថាទ្រង់នឹងធ្វើវាមុនការយាងមក។

119 ប៉ុន្តែទ្រង់អង្គុយនៅទីនោះ ហើយមានអ្នកពាក់កណ្តាលសាសន៍យូដា ពាក់កណ្តាលសាសន៍ដទៃម្នាក់មក ស្រ្តីមួយរូប។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ នាង “ស្រ្តីអើយ ឲ្យទឹកមកខ្ញុំផឹកផង។”

120 នាងនិយាយ “ហេតុអ្វី អ្នកមិនគួរសុំដូច្នោះឡើយវាជ្រុលពេក។ យើងជា... មានការបែងចែកនៅពេលនោះ។ លោកជាសាសន៍យូដា ហើយ—ហើយខ្ញុំជា សាសន៍សាម៉ារី។”

121 ទ្រង់មានបន្ទូល “ប៉ុន្តែបើអ្នកដឹងថានរណាដែលអ្នកកំពុងនិយាយជា មួយអ្នក នឹង សុំទឹកពីខ្ញុំផឹកវិញ។” តើគាត់កំពុងធ្វើអ្វី? ប៉ះគំនិតរបស់នាង។ ហើយពេល ទ្រង់ បានស្គាល់ពីបញ្ហារបស់ស្រ្តីនោះមក ល្អ ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់នាង ឲ្យនាំ ប្តី មក។ នាងនិយាយថានាងគ្មានឡើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នោះត្រូវហើយ នាង មានប្តីប្រាំនាក់។”

122 ឥឡូវ មើល ពេលជាវាស៊ីឃើញទ្រង់ធ្វើបែបនោះ។ ត្រូវណាស់ មានពូជផ្សេង ក្នុងព្រះបន្ទូលតើពួកគេនិយាយអ្វី? ពួកគេនិយាយ “មនុស្សម្នាក់នេះជាបៀសេបាប់ ជាគ្រូទាយ” ឃើញទេ?

123 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល “នរណាដែលនិយាយពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពេលទ្រង់ បានសម្តែងឡើងម្តងទៀត នឹងមិនត្រូវបានអត់ទោសឲ្យឡើយ។” មានពូជផ្សេង របស់អ្នក ឃើញទេ? ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់អត់ទោសឲ្យគេ ព្រោះព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធមិនបានមក យញ្ញបូជា កូនចៀមមិនទាន់ស្លាប់។

124 ប៉ុន្តែស្ត្រីម្នាក់នោះមិនបានគិតដូច្នោះឡើយ។ ស្ត្រីនោះបាននិយាយថា “លោកខ្ញុំយល់ថាលោកជាហោរា។” ពួកគេមិនមានហោរារាប់រយឆ្នាំមកហើយ។ និយាយថា “ខ្ញុំយល់ថាលោកជាហោរា។ ឥឡូវយើងបានស្គាល់ថាជាព្រះមេស៊ី ឬហៅថាព្រះគ្រីស្ទ ពេលទ្រង់យាងមកតើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី?”

125 ល្អ បើសិននោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ដូច្នោះទ្រង់នៅតែដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ។ នេះជារបៀបដែលទ្រង់បើកអង្គទ្រង់ឲ្យបានស្គាល់ តើមិនដូចគ្នានឹងថ្ងៃនេះទេ? ត្រូវតែដូច្នោះ! ឥឡូវ ឥឡូវមានបុរស និងស្ត្រីជួបគ្នាម្តងទៀតហើយ។ នាងមិនមែនជាស្ត្រីនោះទៀតទេ ហើយខ្ញុំក៏មិនមែនជាបុរសនោះដែរ។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅដដែលនេះ ហើយសន្យាពីកិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើយើងនឹងធ្វើដូចគ្នានៅក្នុងថ្ងៃដែលបុត្រមនុស្សនឹងបានបើកឲ្យឃើញ។

126 ឥឡូវមិនដឹងពីអ្នកទេ (អ្នកដឹងថាវាជាការពិត) យើងទាំងអស់ជាអ្នកថ្មីចំពោះគ្នា ហើយអ្នកឈរនៅទីនោះ។ មានខ្លះ...ប្រហែលមានអ្វី មិនស្រួលជាមួយអ្នកប្រហែលក៏មិនមានផង ខ្ញុំមិនដឹង។ ប៉ុន្តែបើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបើកសម្តែងដល់ខ្ញុំតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក តើអ្នកនឹងជឿទេថានោះជាបុត្រារបស់ព្រះ មិនមែនជាមនុស្ស? នេះគ្រាន់តែជាសំបក រោងខ្មៅចេញចេញដែល—ដែលព្រះប្រើ អស់អ្នកណាដែលទ្រង់ជ្រើសរើស។ ទ្រង់—ទ្រង់ធ្វើការនោះដោយព្រះគុណដែលមានអំណាចត្រួតត្រា និង ការជ្រើសរើស។ ដូច្នោះ ប៉ុន្តែអ្នកជឿ។ អ្នកនឹង? [ស្ត្រីនិយាយ “អាម៉ែន”—Ed]

127 តើអ្នកទស្សនាប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿ? នៅទីនេះយើងឈរដោយត្រឹមត្រូវនៅពីមុខពន្លឺ ដែលយើងមិនធ្លាប់បានជួបក្នុងជីវិតនេះ មិនមានគំនិតអ្វីផ្សេងទេសម្រាប់ស្ត្រីនោះ នាងជាអ្នកណា នាងគឺជាអ្វី នាងមកពីណា នាងត្រូវការអ្វី។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងក្នុងជីវិតខ្ញុំឡើយ មិនធ្លាប់ឃើញស្ត្រីនោះនៅទីនោះក្នុងជីវិតខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែមើល នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំព្យាយាមឲ្យអ្នកធ្វើ: យកពូជផ្សេងនោះចេញពីអ្នក ឥឡូវចុះហើយ ជឿព្រះបន្ទូល ពេលដែលព្រះបន្ទូលកើតជាសាច់ឈាម នៅក្នុងចំណោមយើង។ ព្រះបន្ទូលក្លាយជាមានជីវិត នៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់យើង ដែលបង្ហាញយើងពី វត្តមានរបស់ព្រះ។

128 ឥឡូវសូមឲ្យ ទ្រង់ទទួល អនុញ្ញាតដល់នាង។ នាងត្រូវការ ហេតុផលដ៏សក្តិសមមួយ។ នាងមិនមានកូនឡើយ នាងត្រូវការកូន។ នាងមានអាយុប្រហែល

សែសិបឆ្នាំ។ ដែលនោះជាការទៅមិនរួចឡើយ។

129 ពួកគេអង្គុយនៅទីនោះនាពេលឥឡូវ ជាស្រ្តីដែលអត់មានកូនក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ ហើយចេញ មកវេទិកាបែបនេះ ហើយព្រះប្រទានកូនដល់ពួកគេ។ មានអ្នកខ្លះនៃអ្នករាល់គ្នាមានសភាពបែបនោះឥឡូវ។ មើល? មើល? ខ្ញុំលើកក្មេងស្រីគួរឲ្យស្រឡាញ់តូចមួយ នៅថ្ងៃអាទិត្យ បន្ទាប់ពីខ្ញុំចេញពីទីនេះ រសៀលថ្ងៃអាទិត្យ ដែលម្តាយរបស់នាងជាស្រ្តីអា ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល។ ហើយក្មេងស្រីតូចនោះ ជាក្មេងតូចគួរឲ្យស្រឡាញ់បំផុត តើនាងនៅទីនេះទេ? នាងនៅឯណា? បាទ។ នាងនៅទីនេះ អង្គុយនៅទីនោះ។ ម្តាយអង្គុយនៅទីនោះ នេះជាក្មេងស្រីតូច ខ្លួននាងផ្ទាល់។ ឃើញនាងទេ? នាងជាព្រះបន្ទូលមកពីព្រះជាម្ចាស់។

130 ឥឡូវ តើអ្នកជឿទ្រង់អស់ពីចិត្តឬទេ? តើអ្នកជឿព្រះពរនោះដែលអ្នកមានទេ ដែលអ្នកមានអារម្មណ៍នៅក្នុងខ្លួនអ្នកទេ ដែលព្រះបានឆ្លើយតប? បើសិនព្រះទ្រង់ប្រាប់ខ្ញុំពីឈ្មោះរបស់អ្នក ដូច្នោះអ្នកត្រូវដាក់ឈ្មោះឲ្យកូននោះ តើអ្នកជឿទេ? ដូច្នោះលោកស្រី ថមសាន់ អ្នកអាចទៅផ្ទះហើយមានកូនរបស់អ្នកចុះ បើសិនអ្នកជឿវាដោយអស់ពីចិត្ត។

131 តើអ្នកជឿអស់ពីចិត្តទេ? គ្រាន់តែឲ្យមានជំនឿ កុំសង្ស័យ គ្រាន់តែជឿដល់ព្រះ។ ព្រះទ្រង់ជាព្រះ។

132 តើលោកសុខសប្បាយទេ លោក? ខ្ញុំយល់ថា យើងជាអ្នកថ្មីចំពោះគ្នាដែរ។ ជាពេលដែលខ្ញុំទើបតែជួបក្នុងក្នុងជីវិត តាមតែខ្ញុំដឹង ពេលអ្នកកំពុងមកទីនេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាអ្នកជាពូរបស់លោក សាការ៉ាន ឬនរណា...ម៉ាសាលេន បងប្អូនប្រុសម៉ាសាលេន ជាអ្នកចម្រៀង ពេលអ្នកចូលមកជិត។ ហើយខ្ញុំឃើញអ្នកចូលទៅក្នុងជួរអធិស្ឋាន។ ឥឡូវ ជាអ្នកថ្មីជាមួយអ្នកហើយ ឬសម្រាប់អ្នក ហើយខ្ញុំជាអ្នកថ្មី ទៅវិញទៅមក។ ឥឡូវ បើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នឹងមានបន្ទូលប្រាប់ខ្ញុំអ្វីមួយអំពីអ្នក—ដែល អ្នកប្រហែលជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ សូមគ្រាន់តែនិយាយចុះ ប្រាប់អ្នកអំពីអ្វី ប្រាប់ខ្ញុំអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ។ ឥឡូវទ្រង់ប្រទានដល់អ្នកហើយ។ ត្រឹមតែមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿវាចុះ។

133 ឥឡូវ ប៉ុន្មាននាក់យល់? គ្រាន់តែមានជំនឿគ្រប់ល្មម ជឿថាអ្នកនឹងទទួលអ្វីដែលបានសុំ! ឃើញទេ?

134 ឥឡូវ ឥឡូវ បើអ្នកឡើងមកទីនេះចង់បានអ្វី ហើយទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ដូច្នោះអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនស្គាល់ពីបំណងចង់បានរបស់អ្នកទេ ដូច្នោះវាត្រូវតែមានអ្វីនៅទីនេះដែលកំពុងធ្វើ។ ឥឡូវ តាមរយៈព្រះបន្ទូល ទ្រង់សន្យាថានឹង ធ្វើវា។ ទ្រង់ស្គាល់ពីគំនិត ដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ។ ត្រូវទេ? ត្រូវហើយ។

135 អ្នកមានបំណងចិត្តខ្លាំងក្នុងការប្រោសឲ្យជា។ មានរឿងមួយដែលអ្នកទុកជាមួយគឺស្ថានភាពសសៃប្រសាទ សសៃប្រសាទពិត។ ត្រូវហើយ។ មួយទៀតអ្នកមានបញ្ហាខ្លះ ហើយខ្លះនេះមានភាពអាក្រក់ណាស់នៅពេលខ្លះ អ្នកបានធ្លាប់វះកាត់ទៀតផង។ នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នោះជាការពិត។ ឃើញ។ ត្រូវទេ ហើយនេះជារឿងផ្សេងទៀត ជាបំណងជ្រៅរបស់អ្នក គឺអ្នកចង់ បានការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាការពិត។ មកទីនេះ។

136 ព្រះអម្ចាស់ជាទីស្រឡាញ់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបុរសម្នាក់នេះបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុននឹងគាត់ចេញពីទីនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ឥឡូវទទួលចុះ បងប្អូនប្រុស។ គ្រាន់តែមានជំនឿ កុំសង្ស័យ។

137 តើអ្នកសុខសប្បាយទេ? ខ្ញុំគិតថា តាមតែខ្ញុំដឹង យើងជាមនុស្សថ្មីរវាងគ្នា។ បើសិនជានេះជាការពិត ហេតុដែល មនុស្សនឹងដឹង ចូរលើកដៃរបស់អ្នកពួកគេនឹងឃើញថាយើងជាអ្នកថ្មីចំពោះគ្នា។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងក្នុងជីវិតខ្ញុំទេ តាមតែដឹង។ ហើយខ្ញុំស្មានថានាងក៏មិនធ្លាប់ជួបខ្ញុំដែរ លើកលែងតែមកក្នុង ចំណោមទស្សនិកជនប៉ុណ្ណោះ។ ព្រលឹងព្រះវរបិតា នៅស្ថានសួគ៌ជ្រាប ហើយនេះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ថាខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួបស្ត្រីនេះឡើយ តាមតែដឹង ក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ដូច្នោះខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកមកទីនេះដើម្បីអ្វីទេ គ្មានគំនិតថាអ្នកជានរណា អ្វី ឬមិនដឹងពីអ្នក។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នករឿងណាមួយឡើយ។

138 ត្រឹមតែអ្វីមួយ វាជាអំណោយទាន។ បើសិនជាខ្ញុំអាច...ដូចដែលអ្នកបានឮពីអ្វីដែលខ្ញុំបានពន្យល់មួយស្របក់មុន។ សូមគ្រាន់តែធ្វើចលនា ស្តាប់ពីអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល អ្វីដែលខ្ញុំឃើញ ទើបខ្ញុំអាចនិយាយបាន។ អ្វីដែលទ្រង់មិនមានបន្ទូល ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានឡើយ។ បើខ្ញុំនិយាយពីអ្វីមួយដោយខ្លួនឯង ខ្ញុំ និយាយខុសហើយ។ មើល? វានឹងខុស។ ប៉ុន្តែបើទ្រង់មានបន្ទូល វាពិតជាត្រឹមត្រូវ។ វា

មិនអាច វាមិនអាចខុសឡើយ។ វាមិនអាចខុសឡើយ បើទៅតាមព្រះជាម្ចាស់។
ឃើញ? ឃើញថា ព្រោះទ្រង់មិនដែលខុសឡើយ។

139 ប៉ុន្តែបើសិនជាព្រះមានបន្ទូលប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលអ្នកចង់បាន បំណងចិត្តរបស់
អ្នក ឬ—ឬអ្វីដែលអ្នកខំមកទីនេះ អ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ ឬអ្វីមួយទៀត អ្វីដូចនោះ ឬ
អ្នកជានរណា អ្នកមកពីណា ឬអ្វីដែលទ្រង់មានព្រះហឫទ័យចង់ប្រាប់ខ្ញុំ អ្នកជឿ
ទេ? អរគុណ។

140 មានរឿងមួយដែលអ្នកមានបញ្ហាលើជើងរបស់អ្នក។ ជើងរបស់អ្នកខានដល់
អ្នក។ [ស្ត្រីឆ្លើយថា “ចាស”—Ed។] នោះត្រូវហើយ។ លើកអ្នក...អ្នកមានបញ្ហា
ផ្នែកស្ត្រី ជាភាពមិនប្រក្រតីនៃស្ត្រី។ [“ចាស។”] ហើយអ្នកមានភាពមិនប្រក្រតី
នៅក្នុងចិត្ត ព្រួសអ្នកទើបតែបាត់បង់នរណាម្នាក់ឬអ្វីមួយ។ វាជាក្មេងប្រុស ហើយ
កូនប្រុសរបស់អ្នកចេញពីផ្ទះរត់ចេញ ហើយអ្នកចង់ឲ្យខ្ញុំអធិស្ឋានឲ្យគាត់ត្រលប់
មកវិញ។ [“ចាស។”]

141 ព្រះជាម្ចាស់ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌សូលបញ្ជូនកូនរបស់នាង ត្រលប់
មកវិញ ហើយព្យាបាលនាង។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បញ្ឈប់កូននោះនៅ
ពាក់កណ្តាលផ្លូវនៅយប់នេះ នាំកូនឲ្យត្រលប់មករកម្តាយគាត់វិញ។ នៅក្នុង
ព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

142 ព្រះអង្គដ៏ទ្រង់ជ្រាប នឹងបញ្ជូនគាត់ឲ្យត្រលប់មកអ្នកវិញ។ កុំបារម្ភ។ ជឿឥឡូវ
ចុះកុំសង្ស័យ។ ត្រឹមតែមានជំនឿ អស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកជឿ ហើយព្រះនឹង
ទទួលគ្រប់ការទាំងអស់។

143 ឥឡូវ ត្រឹមតែការដឹងបីបួនចំនុច អ្វីក៏ដោយ មើល ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងបន្តរហូតដល់
ធ្វើឲ្យខ្ញុំមិនអាចឃើញទៀត។ ខ្ញុំមិនអាចពន្យល់បាន គ្មានរបៀបពន្យល់ឡើយ។
អ្នកនិយាយ “អ្នកមានន័យថា គឺអាក្រក់ជាងអ្វីដែលអ្នកធ្លាប់អធិប្បាយនោះទីនោះ
កំឡុងពេល៤៥នាទីទៅទៀត អ្នកគិត?” បាទ អ្នកទាំងអស់គ្នា។ បើសិនជាវាមាន
ពេលបីម៉ោង វានឹងមិនច្រើននោះទេ។

144 ស្ត្រីម្នាក់បានប៉ះព្រះពស្ត្រព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយមនុស្សទាំងនោះមិនបាន
ប៉ះខ្ញុំទេ។ ហេតុអ្វី ស្ត្រីម្នាក់នេះ ចូរមើល នាងអាច...ប្រុងប្រយ័ត្នប្រាសហាំ ប្រាប់
ដល់ស្ត្រី “ដាក់ដៃអ្នកមកលើខ្ញុំ ឃើញ។”—Ed។] នាងទើបតែប៉ះខ្ញុំគ្រប់កន្លែង តើ

មិនមែនជាការអ្វីទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្ស។ ប៉ុន្តែនាងប៉ះទ្រង់។ ហើយខ្ញុំ ដោយសារ
 អំណោយទានត្រឹមតែ—ត្រឹមតែ...វានឹងចេញទៅខ្ញុំជាខ្លួនខ្ញុំនឹងចេញទៅហើយខ្ញុំ
 គ្រាន់តែនិយាយអ្វីដែលខ្ញុំបានឃើញ។ ឃើញទេ? ចឹងគឺត្រូវហើយ។ មើលប៉ះខ្ញុំមិន
 មានន័យអ្វីទេប៉ុន្តែនាងប៉ះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទតាមរយៈខ្ញុំ។ នោះហើយជារបៀប ដែល
 ស្ត្រីនោះប៉ះព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈព្រះយេស៊ូវ ទោះបីទ្រង់មិនបានជ្រាបថាមាន រឿង
 អ្វីចំពោះនាងផង។ នាងគ្រាន់តែប៉ះព្រះពស្ត្ររបស់ទ្រង់ រួចក៏ចេញទៅហើយអង្គុយ
 ចុះ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូល—ទ្រង់មានបន្ទូល “នរណាប៉ះខ្ញុំ?”

145 ហើយសារ៉ាកនិយាយ “ហេតុអ្វី គ្រប់គ្នាសុទ្ធតែប៉ះព្រះអង្គ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់
 មានបន្ទូលបែបនោះ?”

ទ្រង់មានបន្ទូល “ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថា ព្រះចេស្ដាចេញពីខ្ញុំទៅ។”

146 ឥឡូវ អ្នកស្គាល់ពីព្រះចេស្ដានោះទេ? កម្លាំង។ ទ្រង់ប្រែជាខ្សោយពេលដែល
 ស្ត្រីបានប៉ះដល់ទ្រង់ ហើយទ្រង់ជាបុត្រារបស់ព្រះ។ ចុះខ្ញុំវិញ គ្រាន់តែជាមនុស្ស
 បាបដែលបានសង្គ្រោះដោយព្រះគុណទ្រង់។ អ្នកដឹងទេហេតុអ្វីបានជាវាមានភាព
 កាន់តែច្រើន? ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ការដែលខ្ញុំធ្វើនេះ អ្នកនឹងអាចធ្វើបាន
 ដែរ។ អ្នកនឹងធ្វើការនេះច្រើនជាងខ្ញុំផង ព្រោះខ្ញុំនឹងទៅឯព្រះវរបិតា។” “ធំជាង” វា
 ត្រូវបាននិយាយបែបដូច្នោះ ប៉ុន្តែការបកប្រែជាភាសាក្រិកដែលត្រឹមត្រូវ “អ្នកនឹងធ្វើ
 បានច្រើនជាងនេះ។”

147 ឥឡូវ ស្ត្រីនេះ ខ្ញុំមិនស្គាល់ទេ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់ពីនាងអ្វីទាំងអស់។ នាងជា
 មនុស្សថ្មីសម្រាប់ខ្ញុំក៏ដូចជាអ្នកដទៃទៀតដែលជាអ្នកថ្មីដែរ។ យើងជាមនុស្សថ្មី
 ចំពោះគ្នានឹងគ្នា។ ដូច្នោះមនុស្សនឹងដឹង សូមអ្នកលើកដៃ និយាយ “យើងជាជន
 ចម្លែក។” ឥឡូវ បុត្រារបស់ព្រះ ទ្រង់ធ្លាប់ជួបស្ត្រីដែលមានគំនិតមើលឃើញឆ្ងាយ
 បន្តិចបែបនេះ នៅក្បែរអណ្តូងទឹក ហើយទ្រង់មានបន្ទូលទៅនាងតែបន្តិច ហើយ
 ទ្រង់ជ្រាបពីបញ្ហារបស់នាង ហើយទ្រង់ប្រាប់នាង ពីបញ្ហារបស់នាង។ ហើយនាង
 បានដឹង តាមរយៈនោះ ថានោះជាព្រះមេស៊ី។ ឥឡូវ នោះ—នោះខ្ញុំមាន...អ្នក
 បានប៉ះខ្ញុំ ខ្ញុំបានប៉ះអ្នក ហើយគ្មានអ្វីកើតឡើង។ ប៉ុន្តែបើជំនឿរបស់ខ្ញុំ (ដោយសារ
 អំណោយទាន) និង ជំនឿរបស់អ្នក (អ្នកជឿក្នុងនោះ) អាចប៉ះទ្រង់បាន ហើយទ្រង់
 អាចមានព្រះបន្ទូលមកកាន់យើង...តាមរយៈខ្ញុំនិងអ្នក ដូច្នោះអ្នកដឹងថាទ្រង់នៅ

ទីនេះដូចជាទ្រង់នៅពីមុន—នៅអណ្តូងដងស៊ីខារ។ ឃើញ? ទ្រង់នៅតែដូចកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ អ្នកជឿទេ?

148 អ្នកមានបញ្ហាច្រើន មានរឿងក្តៅក្រហាយច្រើន ភាពស្មុគស្មាញ! មួយ ក្នុងចំណោមសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់អ្នកគឺដំណើរសន្តិភាព។ ត្រូវហើយ។ តើត្រូវទេ? អ្នករងការឈឺចាប់ពីការឈឺសន្តិភាព។ ពេលអ្នកឃើញថាអ្នកលើកដៃ...

149 ហើយអ្នកដើរបានយឺតៗ តាមការដែលខ្ញុំចង់ចាំបានល្អបំផុត។ សូមរង់ចាំ មួយភ្លែតសិន អាចមានអ្វីត្រូវនិយាយ ត្រូវតែ... ឬអ្នកដឹង អ្នកមានអារម្មណ៍មួយ មនុស្ស អ្នកស្គាល់ ដូចជាដង្ហើមចេញមកទាស់ប្រឆាំង។ ពួកគេនិយាយ “ហេតុអ្វី គាត់ស្មានបែបនោះ?” ឬ អ្នកដឹង បែបនោះ។

150 ប៉ុន្តែអ្នក មើលទៅដូចជាមនុស្សល្អធម្មតា សូមនិយាយជាមួយខ្ញុំមួយភ្លែត។ សូមឈរនៅទីនេះមួយភ្លែត ព្រលឹងខ្ញុំគិតថាមានអ្វីមួយ នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកដែល អ្នកត្រូវការពីព្រះជាម្ចាស់។ ឥឡូវ ខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយការអធិស្ឋានរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែ ទ្រង់អាចឆ្ល...ព្រោះ បើអ្នកជឿវា វាត្រូវបានឆ្លើយមកឲ្យអ្នករួចហើយ។ ប៉ុន្តែ បើសិនជាអ្នកគ្រាន់តែជឿ ធ្វើឲ្យអ្នកជឿ។ ឥឡូវខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក វាជាការបារម្ភពី អ្នកជាទីស្រឡាញ់មិននៅទីនេះទេ ហើយនោះជាបងប្អូនប្រុស ហើយបងប្អូនប្រុស នោះមិននៅក្នុងប្រទេសនេះផង។ គាត់នៅប្រទេសដែលសើម មានបឹងច្រើន។ ខ្ញុំនឹងនិយាយវាដូចជា មីស៊ីហ្គេន ឬ ក៏អ៊ី...បាទ គឺនៅមីស៊ីហ្គេន។ ហើយគាត់ មានការ រងទុក្ខពីឃាតករមួយនោះគឺជាជំងឺតំរងនោមមិនអាចព្យាបាលបាន វាជា រឿង ដែល វិទ្យាសាស្ត្រគ្រប់មនុស្សទេ។ ត្រូវទេ វាគឺដូច្នោះ? ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល។ ឥឡូវកូនកន្សែងដែលកាន់នៅដៃនោះជាអ្វីដែលអ្នកលើកឡើងចំពោះព្រះជាម្ចាស់ បញ្ជូន វាទៅបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកហើយប្រាប់គាត់ថាកុំឲ្យសង្ស័យ តែសូមឲ្យជឿ វិញហើយ នោះនឹង គាត់នឹងជាឥឡូវបើសិនគាត់ជឿវា។

151 អ្នកជឿអស់ពីចិត្តអ្នកទេ? មើល ដូច្នោះ បើអ្នកជឿ មានរឿងមួយដែលអ្នកត្រូវធ្វើ នោះទទួលទាំងស្រុង។ នោះជាការពិត?

152 ឥឡូវអ្នកនិយាយ “គាត់កំពុងស្វែងរកការនោះ ពួកគេ។ នោះជាអ្វីដែលគាត់ កំពុងធ្វើ មើលទៅពួកគេ។” អ្នកឃើញជាច្រើនមកហើយ!

153 ប៉ុន្តែអ្នកប្រហែលជាមិនបានដឹងការនេះ...ស្ត្រីនៅទីនេះ ឡើងមកទីនេះនាង នៅទីនេះ ជាអ្នកជម្ងឺ អ្នកនៅស្ថានភាពយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ខ្ញុំមិនមែនកំពុង មើលទៅនាងទេ។ តើអ្នកជឿថាព្រះជាម្ចាស់អាចបើកសំបុក ឲ្យខ្ញុំឃើញពីបញ្ហា របស់អ្នកទេ? សូមលើកដៃ បើអ្នកជឿ ស្ត្រីនៅទីនេះ ស្ត្រីនៅទីនេះ ជាអ្នកជម្ងឺ។ ចាសចាស។ ត្រូវណាស់ បើអ្នកជឿដូច្នោះដោយអស់ពីចិត្ត បញ្ហាជម្ងឺហ្នឹងមិន រំខានអ្នកទៀតឡើយ។ ត្រូវហើយ ត្រលប់ទៅផ្ទះហើយជឿចុះ!...?...

154 កុំមើលទៅនាង ធ្វើវា? មើល គាត់...អ្នកមើលមករបៀបនេះ និមិត្តនៅទីនេះ មិនថាជាអ្វីដែលកើតមានទេ។ អាម៉ែន! តើអ្នកអាចឃើញវាទេ? គឺល្អឥតខ្ចោះ ដោយព្រះទ្រង់ល្អឥតខ្ចោះ!

155 អ្នកជឿដែរ? ជម្ងឺហ្នឹងចេញពីអ្នក ដែរ អាចទេ? អ្នកជឿថាវាពិតជាអាច? ត្រូវហើយ ទៅប្រាប់ដល់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវថាអ្នក—អ្នកជឿដល់ទ្រង់។

156 ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងមាន—បញ្ហាតូចមួយព័ទ្ធជុំវិញ បើជាការឈឺសន្លាក់នឹង ធ្វើឲ្យអ្នកពិការ ប៉ុន្តែវានឹងមិនកើតមានដូច្នោះឡើយ។ អ្នកនឹងមិនមានឡើយ អ្នក ពុំជឿការនោះមែនទេ? អ្នកត្រូវជឿថាអ្នកនឹងជា? ទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នក ហើយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងធ្វើឲ្យអ្នកជា។

157 បញ្ហាបេះដូងបានសម្លាប់មនុស្ស ប៉ុន្តែវាមិនសម្លាប់អ្នកឡើយ។ តើអ្នកជឿថា ព្រះជាម្ចាស់នឹងព្យាបាលវាឲ្យអ្នកទេ? ហើយធ្វើឲ្យអ្នកល្អប្រសើរទេ? ចូរចេញ ទៅ ជឿអស់ពីចិត្ត ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំពិតជាជឿលើកិច្ចការនេះ”។

158 អ្នកនិយាយភាសាអង់គ្លេសទេ? អ្នកយល់ភាសាអង់គ្លេសទេ? [បងប្រុស បានហាំ និយាយ “សូមនរណាម្នាក់មក។” អ្នកបកប្រែមក—Ed។] ត្រូវទេ។ អ្នកនឹងនិយាយជាមួយនាងពេលខ្ញុំប្រាប់រឿងដល់នាង? ប្រាប់នាងថាបើនាងជឿ បញ្ហាក្រពះនឹងចេញពីនាង។ នាង—នាងជឿទេ? បញ្ហាខ្នងរបស់អ្នកនឹងចេញពី អ្នក ដែរ ដូច្នោះឥឡូវអ្នកអាចទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នកហើយនឹងបានជាចុះ។

តើអ្នកសុខសប្បាយជាទេ? អ្នកជឿទេ? [នាងនិយាយ “ចាស លោក។”—Ed។]


159 បុរសម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះមានបញ្ហាខ្នង មើលមកខ្ញុំ ពេលដែលខ្ញុំនិយាយ បែបនោះ។ គាត់អាចជាដែរ បើសិនជាអ្នកជឿ លោក។ ត្រូវហើយលោក។

160 ស្រ្តីម្នាក់អង្គុយក្បែរអ្នកនោះ អ្នកមានបញ្ហាលើក តើមែនទេ អ្នកនាង? អ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នកទេ? អ្នកចង់ដាក់ដៃលើជង្គង់ក្មេងប្រុសតូច ហើយគាត់នឹងជាឡើងវិញដែរ។ តើអ្នកជឿទេ? អ្នកមានបញ្ហាស្រ្តី អ្នកមិនមានទេ ឥឡូវ។ ជំនឿរបស់អ្នកបានប្រោសអ្នកឲ្យជានិងធ្វើឲ្យអ្នកបានជាទាំងស្រុង។

161 តើអ្នកជឿថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ? ដូច្នេះសូមដាក់ដៃលើអ្នកផ្សេងទៀតហើយអធិស្ឋានសេចក្តីអធិស្ឋាននៃជំនឿ យើងម្នាក់ៗ អធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋានដោយជំនឿ។

162 ព្រះជាម្ចាស់ជាទីស្រឡាញ់ កាលបើទ្រង់កំពុង មានវត្តមានគ្របដណ្តប់ដោយភាពជាព្រះរបស់ទ្រង់ ដើម្បីឃើញទ្រង់ធ្វើសកម្មភាព ក្នុងហូងទស្សនិកជនព្យាបាល មនុស្សគ្រប់កន្លែង។ ទ្រង់ជាព្រះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមទ្រង់ព្យាបាលទស្សនិកជនទាំងមូល។ សូមឲ្យខ្យល់ដង្ហើមបរិសុទ្ធនៃព្រះជាម្ចាស់ បានធ្លាក់លើចិត្តរបស់ពួកគេជាថ្មី ហើយឲ្យពួកគេដឹងថា ពេលវេលានោះ អស់ហើយ។ យើងនឹងនៅតែពេលបន្តិចទៀតនៅទីនេះ ហើយយើងនឹងទៅនៅជាមួយទ្រង់ដែលជាអង្គដែលយើងស្រឡាញ់។ ហើយឥឡូវសូមឲ្យវត្តមានរបស់ទ្រង់ នាំមកនូវការប្រោសឲ្យជាដល់មនុស្សគ្រប់គ្នា។

163 យើងកាត់ទោសដល់សាតាំង យើងកាត់ទោស រាល់សកម្មភាពរបស់វា។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សាតាំងចេញពីមនុស្សទៅ។

164 អស់អ្នកដែលជឿទ្រង់ឥឡូវ ហើយទទួលការប្រោសឲ្យជារបស់អ្នក សាតាំងនៅក្រោមជើងរបស់អ្នក និយាយ “ឥឡូវខ្ញុំឈរឡើងដើម្បីទទួលការប្រោសឲ្យជារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំជឿវា។” ពិចារណាពីស្ថានភាពរបស់អ្នក បើអ្នកពិតជាជឿ ក្រោកឡើងឈរដោយជើងរបស់អ្នក។ ឥឡូវសូមលើកដៃ ហើយនិយាយ “អគុណព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលប្រោសទូលបង្គំឲ្យជា។” សូមព្រះគង់ជាមួយអ្នក។ 

ពូជនៃវិញ្ញាណផ្សេង KHM65-0118

(The Seed Of Discrepancy)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃច័ន្ទ ថ្ងៃទី 18 មករា 1965 នៅក្រុមធុរៈកិច្ចជំណាញ់ល្អអន្តរជាតិ នៅសណ្ឋាគារ Westward Ho, Phoenix, Arizona, U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយ ការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាង ត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក ។

KHMER

©2014 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG